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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Προστέθηκαν καθήκοντα, αποδυναμώθηκε σε
προσωπικό

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

130.66 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΥΣΑΝΟΛΟΓΗ ΕΠΙΒΑΡΥΝΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ ΤΗΝ ΠΕΡΙΟΔΟ ΤΗΣ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ

Προστέθηκαν καθήκοντα, αποδυναμώθηκε σε προσωπικό
Δυσανάλογα μεγάλος είναι ο φόρτος εργα

σίας που έχει επωμιστεί την περίοδο της 
πανδημίας η Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί

ας, με δεδομένο ότι όχι μόνο μαστίζεται από 
ελλείψεις προσωπικού, όπως το σύνολο των 
δημόσιων δομών υγείας, αλλά «δανείζει» και 
προσωπικό στα νοσοκομεία για τις εφημε
ρίες.

Το Κέντρο Υγείας Ιωαννίνων, από την 
έναρξη της πανδημίας, δεν έχει σταματήσει 
καμία δραστηριότητά του, παρόλο που έχει 
αναλάβει και πρόσθετα, πολλαπλά καθήκο
ντα, όπως ανέφερε ο διευθυντής Κώστας Φώ- 
τος.

Το Κ.Υ. Ιωαννίνων λειτουργεί τρεις εμβο- 
λιαστικές γραμμές, διενεργεί rapid tests και 
μοριακούς ελέγχους στο iso box που έχει το
ποθετηθεί στον εξωτερικό χώρο, συμβάλλο
ντας στον προληπτικό και διαγνωστικό έλεγ

χο, εξακολουθεί να λειτουργεί τα τακτικά και 
έκτακτα ιατρεία, ενώ οι γιατροί που διαθέτει, 
συμμετέχουν παράλληλα στις Επιτροπές ΚΕ- 
ΠΑ, στις επιτροπές για την χορήγηση αναρ- 
ρωτικών αδειών, αλλά και σε αυτή που αφορά 
τις απαλλαγές πολιτών από τον εμβολιασμό 
και απευθύνεται σε ολόκληρη τη Βορειοδυτι
κή Ελλάδα.

«Παράλληλα, δίνουμε γιατρούς στα δύο νο
σοκομεία για να ενισχυθούν οι εφημερίες και 
διενεργούμε τους εμβολιασμούς κατ' οίκον, 
που έχουν ξεκινήσει μεν από τον Αύγουστο, 
αλλά από τον Νοέμβριο έχουμε κατακλυστεί 
από αιτήματα πολιτών που δεν είχαν εμβολι
αστεί», σημείωσε χαρακτηριστικά.

Μάλιστα, σε ό,τι αφορά τους εμβολιασμούς 
κατ’ οίκον, το Κ.Υ. δέχεται και ικανοποιεί αι
τήματα πολιτών που είναι πλήρως ανεμβολί- 
αστοι, πολιτών που έχουν εμβολιαστεί με το

μονοδοσικό εμβόλιο και πλέον πρέπει να κά
νουν τη δεύτερη δόση, πολιτών που έχουν 
κάνει τις δύο δόσεις αλλά για διάφορους λό
γους υγείας δεν μπορούν να μετακινηθούν 
πια για να κάνουν την αναμνηστική, αλλά και 
ανοσοκατεσταλμένων, που κάνουν πλέον την 
τέταρτη δόση.

«Τώρα προσπαθούμε να ισορροπήσουμε 
τα πολλαπλά αιτήματα και πιστεύω τις επό
μενες δύο εβδομάδες να μην υπάρχουν αιτή
ματα που δεν ολοκληρώνονται. Κάνουμε ένα 
τιτάνιο έργο για να διατηρήσουμε όλες τις λει
τουργίες του Κέντρου», σημείωσε και πρόσθε- 
σε πως ταυτόχρονα δε λείπουν οι απουσίες 
προσωπικού λόγω νόσησης. Μάλιστα, ενώ 
υπάρχει η δυνατότητα χορήγησης αδειών, οι 
οποίες είχαν ανασταλεί το προηγούμενο διά
στημα, οι ανάγκες δεν επιτρέπουν να δοθούν 
στο προσωπικό.

Ερωτηθείς σχετικά, σημείωσε πως μπορεί 
κάποιες φορές να υπήρξε κατάχρηση στον εμ
βολιασμό κατ’ οίκον, αλλά αυτό διαπιστώνε
ται αφού το κλιμάκιο έχει πάει στο σημείο, 
οπότε και δεν είναι σε θέση να αρνηθεί τον 
εμβολιασμό σε οποιονδήποτε πολίτη.

Πάντως, τις τελευταίες εβδομάδες και με δε
δομένο πως αυτές τις ημέρες έληξαν τα πι
στοποιητικά 350.000 πολιτών, που δεν είχαν 
κάνει την αναμνηστική δόση, υπάρχει μια αύ
ξηση της τάξης του 15 με 20% στα ραντεβού.

Ο κ. Φώτος σημείωσε πως ο αριθμός των 
ανεμβολίαστων παραμένει μεγάλος στην πό
λη και τόνισε πως αυτό είναι κρίμα, όταν απο
δεδειγμένα μειώνει την πιθανότητα βαριάς 
νόσησης και διασωλήνωσης. «Ελπίζω να συ
νεχιστεί πιο εντατικά, ώστε να σπάσει ο φαύ
λος κύκλος της μετάδοσης», σημείωσε.

ΓΕΩΡΓΙΑ ΧΑΛΑΤΣΗ
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1  «Ή ΰβρις κατάρα καί όπλο των χυδαίων»
(Βάκων)του

Πηγή: ΕΣΤΙΑ Σελ.: 3 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

645.95 cm² Κυκλοφορία: 1080

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Ή ΰβρις κατάρα καί όπλο των χυδαίων» (Βάκων)
---------------------------------------------- του Γιάννη X. Σκουτέρη *-----------------------------------------------

ΓΙΑ τόν αποκλεισμό σέ πολλά σημεία τής 
χώρας άπό χιόνια καί κακοκαιρία κατά επί
σημες πληροφορίες πρωτόγνωρα, ό πρω
θυπουργός ζήτησε άληθινή συγγνώμη 
καθώς επίσης ύποσχέθηκε νά συγκροτη
θούν μηχανισμοί καί κέντρο πρόληψης 
καί άποτροπής τέτοιων φαινομένων στό 
μέλλον. Τό δέ άρμόδιο Υπουργείο νά γί
νει άποτελεσματικότερο προκειμένου νά 
θεραπευθοϋν οί παθογένειες πού ύπάρ- 
χουν, άστοχίες καί λάθη πού έλαβαν χώ
ρα, νά μήν έπαναληφθοϋν. Ό άρχηγός τής 
άξιωματικής άντιπολίτευσης ζητεί καίάξι- 
ώνει νά παράσχει ό πρωθυπουργός συγ
γνώμη σέ 23.000 οικογένειες πού έχα
σαν πρόσωπο άπό τήν πανδημία. Όμως 
ό 'Υπουργός Κλιματικής Αλλαγής κ. Στυ- 
λιανίδης, ό όποιος παραδέχθηκε ότι παρέ
λαβε Διοίκηση άχαλίνωτη, παρά τό ήθος 
καί τήν σεμνότητά του, κατ’ άρχάς χάλα
σε, άς μοϋ έπιτρέπεται, τήν «μανέστρα» 
λέγοντας ότι τά όργανα πού άποτελοΰν 
τούς ύπηρεσιακούς παράγοντες f Υπουρ
γείο Προστασίας, Τροχαία, Μετεωρολογι
κή Υπηρεσία, Περιφέρεια κ.λπ.) δέν είναι 
διοικητικά όργανα.

Στήν προσπάθειά του νά δικαιολογή
σει προφανώς χωρίς έπιτυχία τήν μή τή
ρηση καί μαγνητοφώνηση ίσως πρακτικών 
τής περιβόητης συνάντησης των παρα
πάνω παραγόντων. Ενώ ό Κυβερνητικός 
άντιπρόσωπος έκ παραδρομής προφανώς 
ίσχυρίσθηκε ότι ό Δήμος καί Περιφέρει
ες δέν άνήκουν στό Κράτος. Ερμηνευτι
κά, έκφράσθηκε έτσι γιά νά καλύψει τίς 
εύθϋνες τής πολιτείας, ή όποια κατά τόν 
νόμο καί τό Σύνταγμα συντονίζει, έλέγχει 
καί έποπτεύει τούς ΟΤΑ πρώτου καί δευ
τέρου βαθμού, χωρίς βέβαια νά άπαλ- 
λάσσεται άπό τήν ύποχρέωση νά φρο

ντίζουν νά προστατεύουν τούς πολίτες 
στούς έθνικούς καί τοπικούς δρόμους. Ό 
κ. Υπουργός ένώ παραδέχθηκε τίς παρα
λείψεις καί γραφειοκρατίες πού ξεκινούν 
μάλιστα άπό τίς Βρυξέλλες δέν άπήντη- 
σε έστω στοιχειωδώς όπως έννόησε γιά 
τήν σύγχυση καί έπικάλυψη τών άρμοδιο- 
τήτων τών Δήμων καί Κοινοτήτων προτεί- 
νοντας συγκεκριμένες λύσεις.

Ούτε έπίσης έλαβε θέση γιατί πριν άπό 
τήν διαμεσολάβηση τού πρωθυπουργού 
γιά τήν καταβολή 2.000 εύρώ σέ κάθε οδη
γό τών έμπλεκομένων, πρωτοβουλία άξι- 
έπαινη, βέβαια, δέν προηγήθηκε ή έφαρ- 
μογή τής Σύμβασης τής Χώρας μέ τήν Α.Ε. 
Αττική Όδός. Άπό τήν πλευρά της ή άξι- 
ωματική άντιπολίτευση διά στόματος τού 
άρχηγοϋ της κ. A. Τσίπρα καί άλλων παρα
γόντων τέως Υπουργών θρασύτατα άξι- 
ώνουν, χρησιμοποιώντας άδιάντροπα τήν 
λέξη ντροπή -ντροπή, νά φύγετε κ. Πρω
θυπουργέ, νά παραιτηθείτε, είστε ό κατα- 
στροφέας τής χώρας. Νά ζητήσετε 23.000 
συγγνώμες, έκλογές έδώ καί τώρα, γιατί 
αύτή είναι ή καλύτερη άποζημίωση γιά τόν 
ελληνικό λαό, χωρίς καν βέβαια νά τό πι
στεύουν, άφοΰ συνεχώς καί μέ τίς τελευ
ταίες δημοσκοπήσεις τά ποσοστά τού ΣΥ- 
ΡΙΖΑ ούσιωδώς μειώνονται.

Τ6 δέ ΚΙΝΑΛ θεωρεί τήν συγγνώμη τού 
κ. Πρωθυπουργού κατόπιν εορτής, λέτε 
καί ύπάρχει τέτοια έκ τών προτέρων. Ένώ 
τό ΚΚΕ διά τού έκπροσώπου του έπανα- 
λαμβάνει τό στερεότυπο, πώς δέν τό ένδι-

αφέρει ή έξουσία ούτε ή συγκυβέρνηση. 
Τονίζοντας άκατάπαυστα ότι μόνον ό λα
ός θά καταφέρει τήν ολοκληρωτική άνα- 
τροπή τού καπιταλιστικού συστήματος 
στό όποιο περιλαμβάνει καί τόν φιλελευ
θερισμό! Γιά νά συμπληρώσει θεωρητικο
λογώντας ότιό κ,Τσακαλώτος καί χωρίς νά 
θίξει τά θέματα τής ήμερησίας διάταξης 
μίλησε περί «νεοφιλελευθερισμού» πού 
δέν έφαρμόζει ό κ. Μητσοτάκης πρός κα
τάργηση τών κανόνων τής άγοράς καί άπο- 
τροπή τών μεγάλων άνισοτήτων τήν όποια 
ή Κυβέρνηση δέν στοχεύει. Τό ΚΙΝΑΛ ψή
φισε τήν πρόταση δυσπιστίας τού ΣΥΡΙ- 
ΖΑ, στοχεύει στήν αύτοδυναμία καί σο
σιαλδημοκρατία, όμως διαφωνεί ώς πρός 
τήν διενέργεια έθνικών έκλογών. Πλήρης 
άντίφαση καί άνακολουθία, ένώτηρειϊσες 
άποστάσεις άπό τήν Ν.Δ. καί ΣΥΡΙΖΑ σχε
τικά μέ τήν ύπόθεση τής NOVARTIS παρα- 
λείποντας νά πάρει θέση μετά τήν άρχει- 
οθέτηση άκόμα δύο ύποθέσεων 'Υπουρ
γού καί Επιτρόπου τής ΕύρωπαϊκήςΈνω
σης. Κατά τίς πρόσφατες δημοσκοπήσεις 
άποσπά ένα 3% τών ψηφοφόρων άπό ΣΥ- 
ΡΙΖΑ καί ΝΔ. Ταυτίζεται σχεδόν μέ τόν κ. 
Πολάκη ό όποιος άπειλεϊ τόν Υπουργό 
Εργασίας κ. Γεωργιάδη, καί τού συνιστά 
νά φοράει τσίγκινο σωβρακάκι στήν επό
μενη συνάντηση, καί χαρακτηρίζει πραξι
κόπημα τήν διακοπή τής ομιλίας του στή 
Βουλή άπό τόν προεδρεύοντα. 'Υποστη
ρίζει ότι ή άρχειοθέτηση άπό τόν εισαγγε
λέα δέν θά άργήσει νά άνασυρθεϊ. Γ ιά τυ
χόν άδικία προβλέπεται σχετική διαδικα

σία πού μπορούσε νά άκολουθηθεϊ. Κατα
λαμβάνει τό βήμα τής βουλής, αύθαίρετα 
παρά τήν διακοπή παραβιάζοντας τό Σύ
νταγμα καί τόν Κώδικα Δεοντολογίας τών 
Βουλευτών, σύμφωνα μέ τόν όποιο οϊ βου
λευτές οφείλουν νά άσκοϋν τά καθήκοντά 
τους μέ άλληλοσεβασμό καί νά προασπί
ζονται τό κύρος τής Βουλής, είδάλλως ή 
έπιτροπή Κοινοβουλευτικής Δεοντολο
γίας λαμβάνει σοβαρά πειθαρχικά μέτρα.

Ένώ ή κ. Ρεπούση, καθηγήτρια, πρώην 
βουλευτής τού ΣΥΡΙΖΑ, χαρακτηρίζει τήν 
προτροπή τού Πολάκη σεξιτικολόγο κρίκο 
τής άλυσίδας τής έμφυλης βίας κατά τών 
γυναικών. Ό κ. Πολάκης μετέτρεψε τήν 
παράθεση άντιπάλων πού στεριώνει τήν 
Δημοκρατία σέ σύγκρουση έχθρών μέσα 
στόν χώρο της, οπότε άνοίγει ή άρχή τού 
τέλους καί τής κολάσεως πού μέ τήν σοφή 
παρέμβασή του ό Πρόεδρος τής Βουλής 
Κων/νος Τοσούλας, έπεσήμανε ότι οί θε
σμοί καί Δημοκρατία προσφέρουν διέξο
δο σέ κάθε διαφωνία. Στή Βουλή δέν γί
νονται πραξικοπήματα μέ οχλοκρατίες καί 
έχθρότητες, ώστε κάθε πολίτης πού μάς 
βλέπει νά μήν άπελπίζεται όπως μπροστά 
στήν κόλαση.

Ή συμπεριφορά τού κ. Πολάκη τού 
άψύ, όπως τόν χαρακτηρίζει ό κ. Τσίπρας 
σέ γραμμή ταύτισης μέ τόν τέως άναπλη- 
ρωτή Υπουργό, δέν ξενίζει κανένα, άφοϋ 
καί στό παρελθόν βρόντηξε, όχι λίγες φο
ρές, όπως έκφράστηκε άδιάντροπα γιά 
τόν Διοικητή τής Τράπεζας τής Ελλάδος

κ. Στουρνάρα άθλιο καί ήλίθιο τραπεζίτη 
γιά τούς δημοσιογράφους. Θά σάς βάλω 
τρία μέτρα στή γή, πρέπει νά σάς βάλου
με στίς φυλακές γιά νά κερδάμε έκλογές 
κ.λπ. -άνέκδοτα χωρίς τέλος.

Καί νά μήν ξεχνούμε ότι στό παρελ
θόν έξύβρισε έπίσης χυδαία τόν Πρόε
δρο τής ΠΟΕΔΗΝ όταν ζητούσε τήν πλη
ρωμή δεδουλευμένων, λέγοντας άνερυ- 
θρίαστα «ψάξε νά βρεις χολέρα, μικρόβια 
καί σαπρόφυτα, ψάξε έδώ, έχει κωλοβα- 
κτηρίδια...». Ή δέ άπάντηση τού ΣΥΡΙ- 
ΖΑ γι’ αύτά τά «άμολόητα» ήταν καί είναι 
ότι ό κ. Πολάκης έχει προσφέρει πολλά. 
Δέν άποκλείεται νά έχει δίκιο.Όμως ό μά
γκας μέγιστος μπορεί νά άποδειχθεϊ καί 
άρκουδόμαγκας. Οί ύβρεις περισσεύουν 
στόν δρόμο, στίς παρέες στά καφενεία, 
στίς κερκίδες μέ ιδιαίτερη βιαιότητα καί 
χυδαιότητα.

Όμως άποκτοΰν οχληρό βάρος όταν 
μεταφέρονται άπό τό πεζοδρόμιο στή 
βουλή-Ναό τής Δημοκρατίας. Είναι άφύ- 
σικος καί άσυμβίβαστος συνδυασμός τής 
άνωτερότητας τών «ύπερόντων» τής 
εξουσίας μέ τήν πεζότητα τής βρισιάς -κα
τάρας κατά τήν άρχαιότητα-τά δύο άσυμ- 
φιλίωτα άκρα στήν εικόνα τού 'ίδιου προ
σώπου. Πρόκειται γιά έλλειμμα εύταξίας 
καί καλαισθησίας. Μέ τόν τύπο δυστυχώς 
νά ψυχαγωγεί τό κοινό, στό βάθος τούς 
μυθοποιεί, καί έκεϊνοι άντλώντας άπό τήν 
άνανεωμένη δημοτικότητα άσκοϋν εύκο- 
λότερα τήν όποια ένίοτε καταστροφική 
πολιτική. Προφανώς λησμονοϋντες ότι 
τό όπλο τών χυδαίων είναι ή ϋβρις, όπως 
έλεγε ό σοφός Βάκων.

*Έπ. δικηγόρος, 
τ. άντιδήμαρχος Χολαργοϋ
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1  Υποχρεωτικά τεστ για 10.000 υγειονομικούς
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

261.49 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υποχρεωτικά τεστ για 10.000 υγειονομικούς
Σε δύο rapid tests υποβάλλονται 
υποχρεωτικά πλέον σε εβδομα
διαία βάση περίπου 10.000 υγει
ονομικοί οι οποίοι δεν έχουν 
προχωρήσει στην αναμνηστική 
δόση του εμβολίου έναντι ms 
COVID-19. Onios και crcous υπό- 
λοιπουε εργαζομένουβ ιδιωτικού 
και δημόσιου τομέα, το kootos 
διενέργειαε των τεστ βαρύνει 
tous ίδιουs. Oncos διευκρίνισε 
χθεβ ο υπουργόβ Υγείαε Θάνοε 
Πλευρηε, οι υγειονομικοί που 
δεν έχουν κάνει αναμνηστική 
δόση, επτά μήνεε μετά τη δεύ
τερη δόση του εμβολίου ή τρεΐ5 
μήνεβ μετά το μονοδοσικό, δεν 
τίθενται σε καθεστώ5 αναστο- 
λή5 εργασία5 όπω5 ισχύει με 
του5 συναδέλφου5 του5 που δεν 
έχουν εμβολιαστεί, αλλά υφί- 
στανται tous περιορισμούε που 
έχουν όλοι οι εργαζόμενοι, μετα
ξύ των οποίων και η υποχρέωση 
των δύο rapid tests την εβδομά
δα. Σύμφωνα με τον υπουργό, 
«κανείβ δεν βάζει στην ίδια θέση

Οσοι δεν έχουν κάνει 
τρίτη δόση εμβολίου 
θα πρέπει να ελέγχονται 
δύο φορές την εβδομάδα 
με δική τους δαπάνη.

ooous έχουν κάνει δύο δόσειβ 
με αυτούβ που δεν έχουν εμβο
λιαστεί καθόλου. Εμβολιασμένοι 
είναι και όσοι έχουν κάνει δύο 
δόσειβ του εμβολίου». Ηδη το 
υπουργείο Υγείαβ έχει ενημε
ρώσει σχετικά τα νοσοκομεία 
και τιβ αρμόδιεε υπηρεσίεε για 
τη νέα αυτή ρύθμιση. Σύμφωνα 
με την Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων Δημόσιων Νοσο
κομείων, υπολογίζεται ότι πε
ρίπου 10.000 εργαζόμενοι στο 
ΕΣΥ δεν έχουν κάνει την ανα
μνηστική δόση του εμβολίου.

Εν τω μεταξύ, το υπουργείο 
Υγείαε προχωράει στην παρά
ταση των εν ισχύι συμβάσεων

του επικουρικού προσωπικού 
του ΕΣΥ έωε και το τέλοβ του 
έτουβ, ενώ τιβ επόμενεβ ημέρεβ 
αναμένεται να δημοσιευθούν 
προκηρύξει για την πρόσλη
ψη 4.000 μόνιμων νοσηλευτών, 
1.910 ατόμων λοιπό προσωπικό 
και 700 γιατρών. Με τροπολογία 
που κατατέθηκε επί του σχεδί
ου νόμου του υπουργείου Υγεί- 
as για την κύρωση επιμέρουβ 
σύμβασηε δωρεάε του Ιδρύμα- 
tos Σταύροβ Nmpxos, προβλέ- 
πεται ειδική μοριοδότηση για 
την κάλυψη θέσεων νοσηλευ
τικού και λοιπού προσωπικού, 
που θα υπολογίζει την εμπειρία 
των υποψηφίων λόγω ms συμ- 
βολήβ tous στην αντιμετώπιση 
των εκτάκτων αναγκών δημό- 
aias υγείαβ εξαιτία5 ms πανδη- 
μίαε COVID-19 σε επίπεδο δευ- 
τεροβάθμιαβ και τριτοβάθμιαβ 
περίθαλψηβ (20 μονάδεβ ανά 
μήνα τη διετία από τον Φεβρου
άριο του 2020 και επτά μονάδεβ 
έωβ τη συμπλήρωση 84 μηνών

προϋπηρεσίαβ). Η μοριοδότη- 
ση δεν αφορά μόνο το επικου
ρικό προσωπικό του ΕΣΥ, αλλά 
και προσωπικό που εργάστηκε 
σε στρατιωτικά νοσοκομεία και 
σε ιδιωτικέβ δομέβ που επιτά
χθηκαν και για το διάστημα ms 
επίταξήβ tous. Το επικουρικό 
προσωπικό των δομών πρωτο- 
βάθμιαβ φροντίδαε υγείαε μο- 
ριοδοτείται με 10 μονάδεβ ανά 
μήνα για τη διετία ras πανδη- 
μίαβ και 7 μονάδεβ ανά μήνα 
έω3 τη συμπλήρωση 84 μηνών 
προϋπηρεσίαε. Για «κοροϊδία» 
κάνει λόγο η Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων Δημόσι
ων Νοσοκομείων. Μεταξύ άλλων 
αντιδρά στο γεγονόε ότι δικαι
ούνται μοριοδότηση και εργα
ζόμενοι ιδιωτικών κλινικών που 
επιτάχθηκαν xcopis να νοσηλεύ
ουν περιστατικά COV1D-19, αλ
λά και στο ότι οι συμβασιούχοι 
των κέντρων υγείαβ έχουν μει
ωμένη μοριοδότηση.

ΠΕΝΝΥ ΜΠ0ΥΛ0ΥΤΖΑ
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1  Σταθερά υψηλά οι θάνατοι
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

498.28 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΚΟΡΩΝΟΙΟΣ

Ψηλά οι σκληροί 
δείκτες, 108 θάνατοι
Σε υψηλά επίπεδα σταθεροποιού
νται οι σκληροί δείκτες της πανδη
μίας, καθώς ο αριθμός των νεκρών 
παραμένει τις περισσότερες ημέρες 
τριψήφιος. Χθες ανακοινώθηκαν 108 
νέοι θάνατοι ασθενών, ενώ διασωλη- 
νωμένοι νοσηλεύονται 524. Σελ. 6

Σταθερά υψηλά οι θάνατοι
Ο αριθμός διασωληνωμένων ασθενών με κορωνοϊό μειώνεται με αργούς ρυθμούς

Σύμφωνα με τα στοιχεία που παρουσίασε χθες το υπουργείο Υγείας, σήμερα είναι διαθέσιμες για το δημόσιο σύστημα 
Υγείας 1.347 κλίνες ΜΕΘ. Από αυτές, 702 διατίθενται για ασθενείς με C0VID-19.

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Εικόνα σχαθεροποίησηε σε υψη
λά επίπεδα παρουσιάζει για τρίτη 
συνεχόμενη εβδομάδα η εξέλι
ξη xns επιδημίαε στη χώρα μαε, 
με τον αριθμό των θανάτων να 
παραμένει τριψήφιοε -τιε πε- 
ρισσότερεε ημέρεε- και τον 
αριθμό των διασωληνωμένων 
ασθενών να μειώνεται αλλά με 
αργοΰε ρυθμούε. Χθεε, ο ΕΟΔΥ 
ανακοίνωσε 22.889 νέα εργαστη
ριακά επιβεβαιωμένα κρούσματα 
τηε COVID-19 σε σύνολο 511.462 
rapid και μοριακά τεστ (ποσοστό 
θετικότηταε 4,5%). Στην Αττική 
εντοπίστηκαν 6.000 νέα κρού
σματα, στη Θεσσαλονίκη 2.878 
και στην Κρήτη 1.767. Την τε
λευταία εβδομάδα, το πκό φορ
τίο στο λεκανοπέδιο όπωε αναλύ
θηκε από τα αστικά λύματα τηε 
περιοχήε παρέμεινε σταθερό, με 
ελαφρά πτωτική τάση. Οριακή 
αύξηση καταγράφηκε στο ιικό 
φορτίο των αστικών λυμάτων 
τηε Θεσσαλονίκηε ενώ σύμφω
να με τα δεδομένα του Εθνικού 
Δικτύου Επιδημιολογίαε Λυμά
των, σημαντική αύξηση παρου
σιάζει το ιικό φορτίο στην Πάτρα 
(+177% συγκριτικά με την τελευ
ταία εβδομάδα του Ιανουάριου).

Οι νέοι θάνατοι ασθενών με 
COVID-19 είναι 108, ενώ από 
την έναρξη τηε επιδημίαε έχουν 
καταγραφεί συνολικά 24.322 
θάνατοι που σχετίζονται με τον 
κορωνοϊό. Το 87,1% (94) των νέ
ων θανάτων αφορούσαν άτομα 
ηλικίαε άνω των 60 ετών. Δια- 
σωληνωμένοι νοςιηλεύονται 524 
ασθενείε. Οι εισαγωγέε νέων 
ασθενών με COVID-19 στα νο
σοκομεία είναι 424, έναντι 283 
εξιτηρίων λόγω ίασηε. Χθεε το 
ποσοστό κάλυψηε των κλινών 
COVID ήταν 57,8% και των κλι
νών ΜΕΘ COVID 77,84%.

Σύμφωνα με τα στοιχεία που 
παρουσίασε χθεε το υπουργείο

Την τελευταία εβδομάδα, 
το ιικό φορτίο στα λύματα 
της Αττικής παρέμεινε 
σταθερό, με ελαφρά πτω
τική τάση - Οριακή αύ
ξηση στη Θεσσαλονίκη.

Υγείαε, μέσω ενόε σποτ για τουε 
«τέσσεριε μύθουε και τη μία 
αλήθεια για τιε ΜΕΘ», και με 
το οποίο απαντά στα πυρά που 
δέχεται το τελευταίο διάστημα 
και από την αντιπολίτευση για 
υποστελέχωση των κλινών ΜΕΘ 
και άνοιγμα κλινών χωρίε εξο
πλισμό, σήμερα είναι διαθέσιμεε 
για το δημόσιο σύστημα υγείαε 
1.347 κλίνεε ΜΕΘ, εκ των οποί
ων 1.105 σε ΜΕΘ του ΕΣΥ, 207

σε ιδιωτικέε κλινικέε και 35 σε 
στρατιωτικά νοσοκομεία. Από το 
σύνολο των κλινών, 702 διατίθε
νται για ασθενείε με COVID-19 
και 645 για ασθενείε με άλλα 
νοσήματα. Από τον Ιούλιο του 
2019 έωε και σήμερα έχουν δι
πλασιαστεί οι κλίνεε ΜΕΘ στο 
ΕΣΥ (από 557 σε 1.105 τον πε
ρασμένο μήνα). Σύμφωνα με τα 
στοιχεία του υπουργείου Υγεί- 
αε, το διάστημα τηε πανδημίαε 
τα νοσοκομεία ενισχύθηκαν με 
3.729 άτομα μόνιμο προσωπικό 
(2.114 γιατρούε, 797 νοσηλευτέε 
και 818 λοιπό προσωπικό) και με 
15.732 επικουρικό προσωπικό 
(1.941 γιατρούε, 8.726 νοσηλευ
τέε και 5.056 λοιπό προσωπικό). 
Στο σποτ του υπουργείου Υγείαε 
παρατίθενται και παραδείγματα 
νοσοκομείων που αύξησαν τιε 
κλίνεε στιε ΜΕΘ: Το νοσοκο

μείο «Σωτηρία» τον Ιούλιο 2019 
είχε 17 κλίνεε, έναντι 84 σήμε
ρα, που έχουν στελεχωθεί με 69 
γιατρούε και 252 νοσηλευτέε. Το 
ΚΑΤ πριν από την πανδημία δι
έθετε 21 κλίνεε ΜΕΘ και τώρα 
έχει 51 με 32 γιατρούε και 110 
νοσηλευτέε και το νοσοκομείο 
Χαλκίδαε δεν είχε καμία κλίνη 
ΜΕΘ και σήμερα έχει 12 κλίνεε 
με 9 γιατρούε και 30 νοσηλευτέε.

«Το υπουργείο Υγείαε θα 
έπρεπε με 100 νεκρούε την ημέ
ρα να είναι πιο ταπεινό για την 
κατάσταση των ΜΕΘ και να μη 
βγάζει διαφημιστικά σπορ που 
ωραιοποιούν την κατάσταση. 
Οταν μάλιστα χάθηκαν και χά
νονται αρκετοί διασωληνωμένοι 
ασθενείε εκτόε ΜΕΘ», ήταν το 
σχόλιο των εκπροσώπων των 
εργαζομένων στα δημόσια νο
σοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ).



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΟΙ ΕΙΣΑΓΩΓΕΣ ΚΑΙ ΟΙ ΝΕΚΡΟΙ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1286.61
cm²

Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΟΙ ΕΙΣΑΓΩΓΕΣ ΚΑΙ ΟΙ ΝΕΚΡΟΙ

...και την αξίοποιούν για 
συμβάσεις με «χορηγούς», 
που εμπορευματοποιούν ακόμα 
περισσότερο την Υγεία

Η κυβέρνηση βλέπει «αποκλιμάκωση», 
καλλιεργεί εφησυχασμό και δεν παίρ
νει κανένα ουσιαστικό μέτρο προστα
σίας της υγείας του λαού, την ώρα ποι) 
οι νέες εισαγωγές αυξήθηκαν χτες 
κατά 16,48% και οι θάνατοι ξεπέρα- 
σαν ξανά τους 100 Πανυγειονομική 
απεργία στις 23 Φλεβάρη

• Με τις ψήφους ΝΔ - ΚΙΝΑΛ και 
«παρών» από τον ΣΥΡΙΖΑ, ψη
φίστηκε χτες στη Βουλή η σύμ
βαση για τη λειτουργία παιδι
ατρικού νοσοκομείου - επιχεί
ρησης στη Θεσσαλονίκη, υπό 
την εποπτεία χορηγών

ΣΕΛ. 11



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΟΙ ΕΙΣΑΓΩΓΕΣ ΚΑΙ ΟΙ ΝΕΚΡΟΙ
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

ΣΥΜΒΑΣΗ ΔΩΡΕΑΣ ΤΟΥ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ «ΣΤ. ΝΙΑΡΧΟΣ»

Παιδιατρικό νοσοκομείο - επιχείρηση 
υπό τον έλεγχο των «ευεργετών»
Καταψήφισε το την απαράδεκτη σύμβαση περαιτέρω εμπορευματοποίησης. 
Υπερψήφισαν ΝΔ, ΚΙΝΑΛ, Ελληνική Λύση, «παρών» ο ΣΥΡΙΖΑ

Κ
υρώθηκε χτες από την Ολομέλεια της Βουλής, με τις ψή
φους της ΝΔ, του ΚΙΝΑΛ και χης Ελληνικής Λύσης, μια α
κόμα «σύμβαση δωρεάς» στο δημόσιο σύστημα Υγείας, που 
με τους όρους της ενισχύει την εμπορευματική λειτουργία 
των νοσοκομείων, τη λειτουργία τους ως «αυτόνομων επιχει
ρηματικών μονάδων», ως Νομικών Προσώπων Ιδιωτικού Δικαί

ου (ΝΠΙΔ), με προβλέψεις για «οικονομικά αποδοτικότερη λει
τουργία» κ.ο.κ. Πρόκειται για τη σύμβαση δωρεάς μεταξύ του Ι
δρύματος «Σταύρος Νιάρχος» (ΙΣΝ) και του Ελληνικού Δημοσί
ου «για την ενίσχυση και αναβάθμιση των υποδομών στον Τομέα 
Υγείας» που αφορά και τη λειτουργία παιδιατρικού νοσοκομεί
ου στη Θεσσαλονίκη. Η αρχική σύμβαση είχε ψηφιστεί από την 
κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ και χτες κυρώθηκε η εξειδίκευσή της, με 
τον ΣΥΡΙΖΑ να ψηφίζει «παρών».

Στο «Πανεπιστημιακό Παιδιατρικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης», 
που στον τίτλο του θα φιγουράρει και το Ιδρυμα «Σταύρος Νιάρ
χος», όπως ανακοίνωσε χτες η κυβέρνηση, θα μεταφερθούν πα
νεπιστημιακές παιδιατρικές και παιδοχειρουργικές κλινικές που 
ήδη λειτουργούν σε διάφορα δημόσια νοσοκομεία της Θεσσαλο
νίκης και «θα απολαμβάνει οικονομική και διοικητική αυτοτέλεια».

«Στρατηγική επιλογή» 
η επιχειρηματική λειτουργία

«Η επιλογή λειτουργίας του νέου Παιδιατρικού Νοσοκομείου 
με τη νομική μορφή του ΝΠΙΔ είναι στρατηγική πολιτική επιλο
γή μας. θεωρούμε ότι με αυτή την επιλογή θα είναι αποδοτικότε
ρη η λειτουργία του, ορθολογικότερη η χρήση των πόρων του», εί
πε μεταξύ άλλων η αναπληρώτρια υπουργός Υγείας, Μ. Γκάγκα, 
δίνοντας μια ακόμα γεύση στον λαό από την παραπέρα εμπορευ- 
ματοποίηση του συστήματος Υγείας. Ενώ ο υπουργός Υγείας, θ. 
Πλεύρης, πρόσθεσε ότι είναι ένα «νοσοκομείο - "πιλότος" για το 
πώς θέλουμε τα νοσοκομεία», δηλαδή ως «επιχειρηματικές μονά
δες» που η λειτουργία τους θα εξαρτάται από έμμεσες (ασφαλι
στικά ταμεία) και άμεσες πληρωμές από τον λαό.

Υπενθυμίζεται ότι ήδη από την αρχική σύμβαση, του 2018, που 
είχε υπογράφει από τη συγκυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ - ΑΝΕΛ, προβλε- 
πόταν πως όσες δομές φτιαχτούν θα παραδοθούν στην πλήρη ι
διοκτησία του Δημοσίου για τη λειτουργία τους με την ανάλογη 
χρηματοδότηση, στελέχωση, συντήρηση, ωστόσο το Ιδρυμα α
ποκτά ισοβίως το δικαίωμα ελέγχου όλων των βασικών πλευρών 
της λειτουργίας των έργων με πρόβλεψη ποινών, ακόμα και με 
επιστροφή των ποσών που διέθεσε. Οι «γενικές αναφορές» της 
αρχικής σύμβασης πήραν συγκεκριμένη μορφή από τη σημερινή 
κυβέρνηση, για το επόμενο βήμα στην κατεύθυνση ίδρυσης ενός 
νοσοκομείου - επιχείρησης στο πλαίσιο του Δημοσίου.

Από τη μεριά του, ο ΣΥΡΙΖΑ, ψηφίζοντας «παρών» απάντησε ότι 
«δεν καταψηφίζει το σχέδιο νόμου αλλά δηλώνει ισχυρή αντίρρη
ση», υπενθυμίζοντας ότι ο πολιτικός σχεδιασμός ανήκει στον ΣΥΡΙ- 
ΖΑ, αποδίδοντας τα εύσημα στον «χορηγό» και βάζοντας άλλη μια 
φορά «πλάτη» στην εμπορευματοποίηση του συστήματος Υγείας.

Οι δωρεες των «ευεργετών» βαθαίνουν
την εμπορευματοποίηση της Υγείας

«Το νομοσχέδιο βρίθει διατάξεων που προωθούν τη λειτουργία 
του Παιδιατρικού Νοσοκομείου με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια»: 
Αυτόν τον πυρήνα της σύμβασης ανέδειξαν οι βουλευτές του ΚΚΕ, 
φέρνοντας συγκεκριμένα παραδείγματα.

Οπως είπε ο Γ. Λαμπρούλης, «αναφέρεται ότι μετά την παρά
δοσή του, η πλήρης κατοχή, νομή, δικαιώματα κ.λπ., θα ανή
κουν στο ΝΠΙΔ και όχι στο υπουργείο. Αυτό δείχνει την ενίσχυ
ση της αυτοτελούς δράσης αυτού του νοσοκομείου, σύμφωνα 
με τους κανόνες της επιχειρηματικής δράσης που χαρακτηρί
ζει ένα ΝΠΙΔ. Στις προβλέψεις της σύμβασης υπάρχουν επίσης

τα κριτήρια της επιχειρηματικής δράσης, όπως η οι
κονομικά "αποδοτικότερη" λειτουργία, η εφαρμο
γή των "βέλτιστων διεθνών πρακτικών" οι οποίες 
έχουν σχέση με την προσαρμογή στους "κανόνες 
της αγοράς" και βεβαίως η ύπαρξη του CEO (Chief 
Executive Officer), ο οποίος συνήθως αποτελεί το 
στέλεχος μιας επιχείρησης».

Ο βουλευτής του ΚΚΕ υπενθύμισε επίσης ότι η ση
μερινή σύμβαση και οι όροι της επιβεβαιώνουν αυτά 
που είχε προβλέψει το Κόμμα από το 2018. «Πρόκειται 
για το τμήμα ενός ευρύτερου σχεδίου που προωθεί το 
σύστημα των αντιλαϊκών αναδιαρθρώσεων στο πλαίσιο 
της παραπέρα εμπορευματοποίησης της Υγείας και 
γι’ αυτό το ΚΚΕ θα την καταψηφίσει», υπογράμμισε.

θα λειτουργεί ως κανονική 
επιχείρηση με πελάτες 
τις λαϊκές οικογένειες

«Η ανάγκη για την κατασκευή και λειτουργία ενός 
παιδιατρικού νοσοκομείου στη Θεσσαλονίκη, που σή
μερα δεν υπάρχει, διαστρεβλώνεται και εμπορευματο
ποιείται και τελικά θα λειτουργεί ως κανονική εμπορική επιχείρηση 
με πελάτες τις λαϊκές οικογένειες της Θεσσαλονίκης και της ευ
ρύτερης περιοχής», τόνισε ο βουλευτής του ΚΚΕ Γιάννης Δελής.

Κατήγγειλε πως την πολιτική συρρίκνωσης του δημόσιου το
μέα Υγείας την υπηρετούν διαχρονικά όλες οι κυβερνήσεις, που 
τα τελευταία χρόνια έκλεισαν περίπου 10 νοσοκομεία σε όλη τη 
χώρα, όπως το Νοσοκομείο «Παναγιά» στην Καλαμαριά, τα Λοι
μωδών σε Θεσσαλονίκη και Αθήνα, με την απίστευτη δικαιολογία 
ότι τα λοιμώδη νοσήματα ανήκουν στο παρελθόν και δεν χρειά
ζονται τα αντίστοιχα νοσοκομεία... Ηρθε όμως η πανδημία για να 
τους διαψεύσει κατηγορηματικά, ανέδειξε ο βουλευτής του ΚΚΕ.

Σημείωσε πως αυτά τα 10 νοσοκομεία παρέμειναν κλειστά 
και επί διακυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, ο οποίος σήμερα εμφανίζεται 
να διαφωνεί, όταν ως κυβέρνηση είχε βάλει τα θεμέλια της σύμ
βασης, αλλά και είχε εντάξει στην ΑΕΜΥ το δημόσιο Νοσοκο
μείο της Σαντορίνης.

Οι «ευεργέτες» κόβουν 
το χουβορνταλικια 
όταν οι εργάτες διεκδικουν

Το γεγονός ότι το έδαφος για τις φιλανθρωπίες καλλιεργείται 
από τη διαχρονική, από όλες τις κυβερνήσεις, μείωση δαπανών 
για την Υγεία που ευθύνεται για την κατάρρευση του ΕΣΥ, ανέ- 
δειξε μεταξύ άλλων ο βουλευτής του ΚΚΕ Νίκος Καραθανασό- 
πουλος. Δείχνοντας τη μεγάλη εικόνα υπογράμμισε ότι «οι ευερ
γεσίες αυτές γίνονται από επιχειρηματίες με ένα μικρό μέρος από 
τα δισ. που βγάζουν κλέβοντας τον ιδρώτα των εργαζομένων. Ετσι 
"ξεπλένουν" την αντεργατική τους δράση, την ίδια ώρα που θεω
ρούν αιτία πολέμου όταν οι εργαζόμενοι στις εταιρείες τους διεκ- 
δικούν καλύτερους μισθούς και συνθήκες εργασίας».

Πρόσθεσε πως τέτοιου είδους «δωρεές» εντάσσονται στην προ
σπάθεια χειραγώγησης της κοινωνικής πλειοψηφίας για τα ευρύ
τερα συμφέροντα της κυρίαρχης αστικής τάξης, ενώ οι «ευεργέ
τες» καπιταλιστές απολαμβάνουν μια σειρά από φορολογικά προ
νόμια και «ζεστό» χρήμα από τις κυβερνήσεις.

Μετατρέπει το νοσοκομείο σε Νομικό Πρόσωπο Ιδιωτικού Δι
καίου, παρέχει την πλήρη κατοχή και δικαιώματα του νοσοκομεί
ου στο Νομικό Πρόσωπο Ιδιωτικού Δικαίου, όχι στο υπουργείο, ο
ρίζει τη λειτουργία του με κριτήρια της αγοράς, ανταποδοτικά. Σε 
αυτόν τον βωμό, της ανταποδοτικότητας, τόνισε ο βουλευτής του 
ΚΚΕ, τσακίζεται το δικαίωμα του λαού για δημόσια Υγεία, τσακί

ζονται τα εργασιακά δικαιώματα γιατρών και νοσηλευτών. Ακόμα, 
ορίζεται ότι οι πατέντες που τυχόν θα προκύψουν από το νο
σοκομείο αυτό, θα αποτελούν προϊόν πνευματικής ιδιοκτησί
ας που τα υπόλοιπα δημόσια νοσοκομεία δεν μπορούν να χρη
σιμοποιήσουν.

Το νομοσχέδιο αυτό, όπως είπε ο Ν. Καραθανασόπουλος, ενι
σχύει τη διεύρυνση της επιχειρηματικής δράσης στην Υγεία που 
θα οδηγήσει σε μεγαλύτερη διεύρυνση του χάσματος ανάμεσα 
στις δυνατότητες που υπάρχουν σήμερα και την πραγματικότη
τα που βιώνουν τα λαϊκά στρώματα. Οτι δηλαδή για τους πολλούς 
είναι κανόνας τα ράντζα και οι ατελείωτες αναμονές, ενώ μόνο ό
σοι έχουν να πληρώσουν απολαμβάνουν υψηλές παροχές Υγείας.

Μόνο το ΚΚΕ με συνέπεια παλεύει για 
τη μονιμοποίηση των συμβασιούχων

Σχετικά με την τροπολογία του υπουργείου Υγείας για τη μορι- 
οδότηση νοσηλευτών και γιατρών για τη μονιμοποίησή τους, ο Ν. 
Καραθανασόπουλος τόνισε ότι πρόκειται για έναν ορισμένο αριθ
μό που δεν καλύπτει τις τεράστιες ανάγκες των νοσοκομείων, ε
νώ αναφέρθηκε σε άρθρο του Συντάγματος που απαγορεύει τις 
μαζικές μονιμοποιήσεις, για το οποίο το ΚΚΕ είχε ζητήσει την κα
τάργησή του, με τη ΝΔ, τον ΣΥΡΙΖΑ και το ΚΙΝΑΛ να διαφωνούν. 
Το γεγονός ότι μόνο το ΚΚΕ ζητάει με συνέπεια τη μονιμοποίηση 
των εργαζομένων ομολόγησε άλλωστε και ο υπουργός Υγείας, α
πευθυνόμενος στον ΣΥΡΙΖΑ και θυμίζοντάς του ότι «έχει κυβερ
νήσει». «Ορίστε μου διαδικασία μονιμοποίησης συνταγματικά α
νεκτή (...) Δεν μπορείτε να τα λέτε εσείς που έχετε κυβερνήσει. 
Αυτά τα λέει το Κομμουνιστικό Κόμμα Ελλάδος», ανέφερε, επι
καλούμενος τις συνταγματικές διατάξεις, αν και η ΝΔ μαζί με τον 
ΣΥΡΙΖΑ είχαν απορρίψει τις σχετικές προτάσεις του ΚΚΕ για να 
φύγουν από τη μέση τέτοια εμπόδια.

«Για πρώτη φορά, κυρίες και κύριοι του ΣΥΡΙΖΑ, μπαίνουν μέ
σα και οι 4.000 του ΟΑΕΔ. Εσείς λοιπόν που είχατε όλη αυτή την 
ευαισθησία, σήμερα συμπληρώνουν 6 χρόνια οι 4.000 του ΟΑΕΔ. 
Πέντε χρόνια γιατί δεν τους μονιμοποιούσατε αφού μπορούσατε 
να τους μονιμοποιήσετε και υπήρχε διαδικασία; Από εσάς είναι και 
κάθε χρόνο ανανεώνουμε», ανέφερε ο θ. Πλεύρης, αφενός απο
σιωπώντας ότι χιλιάδες συμβασιούχοι θα οδηγηθούν στην ανεργία 
και αφετέρου δίνοντας στο «πιάτο» τις διαχρονικές ευθύνες όλων 
των κυβερνήσεων τόσο για την ομηρία των συμβασιούχων όσο και 
για το χάλι της υποστελέχωσης του δημόσιου συστήματος Υγείας.

108 νεκροί, 16% αύξηση στις εισαγωγές, χιλιάδες 
νέα κρούσματα

Μπορεί η κυβέρνηση να κάνει λόγο για «αποκλιμάκωση» της παν
δημίας, ωστόσο ακόμα και στην υποτυπώδη επιδημιολογική επιτή
ρηση του ΕΟΔΥ επιβεβαιώνεται ότι η κατάσταση παραμένει τραγική.

Χτες έχασαν τη ζωή τους 108 άνθρωποι με COVID-19, πάνω α
πό 3.500 έχουν πεθάνει από την αρχή της χρονιάς, ενώ από την 
έναρξη της επιδημίας έχουν καταγραφεί συνολικά 24.322 θάνατοι.

Ο αριθμός των ασθενών που νοσηλεύονται διασωληνωμέ- 
νοι είναι 524, από τους οποίους το 77,67% είναι ανεμβολίαστοι 
ή μερικώς εμβολιασμένοι και το 22,33% πλήρως εμβολιασμένοι.

Κατά 16,48% αυξήθηκαν οι εισαγωγές νέων ασθενών COVID-19

στα δημόσια νοσοκομεία, φτάνοντας τις 424.
Επιβεβαιώθηκαν 22.889 νέα κρούσματα, εκ των οποίων 6.000 

εντοπίστηκαν στην Αττική, 2.878 στη Θεσσαλονίκη, 868 στο Η
ράκλειο, 780 στην Αχαΐα, 651 στη Λάρισα, 536 στα Γιάννενα, 530 
στα Χανιά. Ο συνολικός αριθμός των κρουσμάτων ανέρχεται σε 
2.090.383 (ημερήσια μεταβολή +1,1%).

Αυξητικές τάσεις του ιικού φορτίου παρατηρήθηκαν στα αστι
κά λύματα στην Πάτρα (+177%), στον Αγιο Νικόλαο (+38%), στο 
Ρέθυμνο (+31%), στην Αλεξανδρούπολη (+29%), στη Θεσσαλονί
κη (+27%) και στα Ιωάννινα (+13%).

Πανυγειονομική απεργία 
την Τετάρτη 23 Φλεβάρη

Σε πανυγειονομική απεργία την Τετάρτη 23 Φλεβάρη προχω
ρούν οι Ομοσπονδίες των εργαζομένων στο δημόσιο σύστημα 
Υγείας (ΟΕΝΓΕ, ΠΟΕΔΗΝ), απαιτώντας από την κυβέρνηση να 
αποσυρθούν οι σχεδιασμοί για το «νέο ΕΣΥ», των λουκέτων σε 
νοσοκομεία, των ΣΔΙΤ, της διεύρυνσης των ελαστικών εργασια
κών σχέσεων. Οι υγειονομικοί παλεύουν ενάντια στις απολύσεις, 
απαιτούν μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού πλήρους 
και αποκλειστικής απασχόλησης όλων των ειδικοτήτων και κλά
δων, μονιμοποίηση των χιλιάδων επικουρικών - συμβασιούχων χω
ρίς όρους και προϋποθέσεις, επίταξη του ιδιωτικού τομέα Υγείας.
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Επιμένει κυνικά ο Πλεύρηε στην απόλυση
■Τι είπε για ίο τελεσίγραφο 
στουε 5.000 ανεμβολίασιουε 
ϋου λήγει axis 31 Μαρτίου, 

την ώρα που στενάζει το ΕΣΥ

Η
 υγειονομική κρίση μετατρέπεται σε υγειονομικό 

χάος, καθώς οι θάνατοι από τον κορονοϊό για το 
2022 ξεπέρασαν ήδη τους 3.200, την ώρα που 
ολοένα και περισσότεροι γιατροί εξηγούν πως ο 
αυξημένος αριθμός των θανάτων σχετίζεται με 

την υποστελέχωση του ΕΣΥ. Αυτό όμως φαίνεται πως αφή
νει παγερά αδιάφορο το υπουργείο Υγείας, καθώς ο θάνος 

Πλεύρης επιμένει να κάνει λόγο για απόλυση των περίπου 
5.000 ανεμβολΐαστων υγειονομικών, που βρίσκονται από τον 
Σεπτέμβριο εκτός συστήματος υγείας, την ίδια ώρα που ωραι
οποιεί τη κατάσταση των δημόσιων νοσοκομείων.

«Μέχρι τις 31 Μαρτίου υπάρχει αναστολή, από κει και πέ
ρα ή θα συνεχιστεί ή θα τεθεί θέμα υποχρεωτικότητας και τότε 
θα πρέπει να επιλέξουν τον εμβολιασμό ή όχι. Αυτή τη στιγ
μή υπολογίζουμε όπ υπάρχουν 1.000 άτομα, από το ΕΣΥ, που 
έχουν νοσήσει και δεν ξέρουμε στο πέρας του τριμήνου εάν 
θα εμβολιαστούν ή όχι» τόνισε ο θάνος Πλεύρης.

«Πρώτον, υπάρχει το δεδομένο της παράτασης της ανα
στολής και, δεύτερον, εάν αποφασίσουμε όπ παραμένει η 
πανδημία και είναι υποχρεωηκός ο εμβολιασμός, τότε εκεί
νος που δεν θα εμβολιαστεί θα προβεί σε αναστολή εργασί
ας. Δεν έχουμε ξεκαθαρίσει εάν σης 31 Μαρτίου θα ετηλέξου- 
με την αναστολή ή την παράταση της αναστολής» υπογράμ
μισε ο θάνος Πλεύρης.

«Οι θέσεις των ανθρώπων που έχουν βγει σε αναστολή 
έχουν καλυφθεί με δύο τρόπους. Με τρίμηνες συμβάσεις, 
που μέχρι στιγμής έχουν γίνει 1.000 συμβάσεις, ή με υπη
ρεσίες από τον ιδιωηκό τομέα, υπηρεσίες μέσα στο νοσοκο
μεία, με μπλοκάκια και άλλες οδούς. Το 70°/ο αφορά το λοιπό 
προσωπικό και το 30% υγειονομικό προσωπικό» ξεκαθάρι
σε ο υπουργός Υγείας. Σε ό,π αφορά πς προσλήψεις υγειο
νομικών υπαλλήλων, διευκρίνισε όπ «στο ΕΣΥ έχουν προ- 
σληφθεί αυτά τα δύο χρόνια 12.000 επικουρικό προσωπικό, 
διετίες δηλαδή που παρατείνονται, 2.000 μόνιμο προσωπι
κό, ενώ πς επόμενες μέρες θα βγει προκήρυξη για 4.000 μό
νιμο προσωπικό και νοσηλευυκό προσωπικό, 1.910 θέσεις 
προσωπικού και 700 θέσεις ιατρών. Καλύπτονται οι ανάγκες, 
ωστόσο έγινε περαιτέρω ενίσχυση με το επικουρικό προσω
πικό. Οι 4.000 μόνιμοι κατά βάση θεωρούμε όπ μπορεί να εί
ναι από τους ανθρώπους που επιζητούν τη μονιμότητα» δι
ευκρίνισε ο κ. Πλεύρης.
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Σφοδρά πυρά κατά του υπ. Υγείαβ από την αντιπολίτευση
Περιορισμοί για 300.000

Τέλος, ο θάνος Πλεύρης εξήγησε όπ «οι 300.000 συμπολίτες 
μας που δεν έχουν κάνει την τρίτη δόση εμβολίου, στο 
πέρας του επταμήνου, στην κοινωνική τους δραστηρι- 
σπτια Λογίζονται ως ανεμβολίαστοι, δηλαδή εμπίπτουν 
στους περιορισμούς για τους χώρους της εση'ασης». 
Εξήγησε, ωστόσο, όπ «στην πραγματικότητα έχουν μεν 
το ευρωπαϊκό πιστοποιητικό και μπορούν να κινούνται 
στο πλαίσιο της Ευρωπαϊκής Ενωσης, αλλά 
έχουν και τους περιορισμούς που έχουν οι 
ανεμβολίαστοι στη λοιπή ζωή τους».

Σε ό,π αφορά το ευρωπαϊκό πιστοποι- 
ηπκό, ο υπουργός Υγείας πρόσθεσε όπ 
«οποιαδήποτε χώρα έχει τους 
περιορισμούς. Εάν περάσει επτάμηνο 
και για Ευρωπαίο πολίτη, τότε και εκεί
νος δεν μπορεί ερχόμενος στη χώρα 
μας να μπει στους εσωτερικούς χώ 
ρους εστίασης και όλους τους υπό 
λοιπούς».

ΑΓΡΙΕΣ ΚΟΝΤΡΕΣ μεταξύ της 
κυβέρνησης και της αξιωμαυκής 
αντιπολίτευσης προκαλεί τα τε
λευταία 24ωρα η διαχείριση της 
πανδημίας, αλλά και η δεδηλωμέ
νη πλέον πρόθεση της κυβέρνη
σης να προχωρήσει στην άλωση 
του ΕΣΥ από τα ιδιωτικά συμ- 

rnpnnvia. Πρωταγωνιστής 
και στις δύο συ

γκρούσεις μετα- 
Ν.Δ. και ΣΥ- 
ΡΙΖΑ ήταν 

υπουργός

Πλεύρης, ο 
οποίος το 
τελευ
ταίο διά

στημα έχει βρεθεί στο επίκεντρο 
της κριτικής σύσσωμης της αντι
πολίτευσης.

Το απόγευμα της Τρίτης, ο 
τομεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ Ανδρέας Ξανθός εξαπέλυ
σε τα πυρά του κατά του θά- 
νου Πλεύρη τόσο για τις αναφο
ρές του υπουργού Υγείας στους 
ανασφάλιστους ασθενείς όσο, 
όμως, και για το εύρος της φαρ
μακευτικής δαπάνης. «Σας εί
χε κράξει το σάμπαν. 0 ΠΟΥ, 
οι διεθνείς ανθρωπιστικές ορ
γανώσεις, οι Γιατροί του Κό
σμου, οι Γιατροί χωρίς Σύνο
ρα. Ηταν ντροπή της Ευρώπης 
η Ελλάδα που απέκλειε ανθρώ
πους επειδή είχαν χάσει, λόγω

της οικονομικής κρίσης, το δι
καίωμα στην ασφάλιση» είπε ο 
κ. Ξανθός, υπενθυμίζοντας πως 
οι ανασφάλιστοι βρήκαν ξανά 
πρόσβαση στις δομές υγείας με 
τον νόμο του 2016.

Λίγες ώρες νωρίτερα, ξανά 
εντός του ελληνικού Κοινοβου
λίου, ο υπουργός Υγείας και ο 
βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ Νίκος 
Συρμαλένιος διασταύρωσαν 
τα ξίφη τους για την κατάστα
ση του Νοσοκομείου Σαντορί
νης, που εδώ και χρόνια αποτε
λεί μήλον της Εριδος για τα ιδι
ωτικά συμφέροντα που θέλουν 
να πάρουν... τα κλειδιά του νο
σοκομείου.

0 υπουργός Υγείας, απαντώ

ντας λοιπόν σε σχετική επίκαιρη 
ερώτηση του βουλευτή της αξιω
ματικής ανηπολίτευσης, δήλωσε, 
αναφερόμενος στο εν λόγω νο
σοκομείο, το οποίο λειτούργη- 
σέ για πρώτη φορά επί κυβέρ
νησης ΣΥΡΙΖΑ. «θέλουμε να εί
ναι ένα νοσοκομείο-πιλότος για 
το πώς μπορεί νοσοκομεία -τα 
οποία λειτουργούν και με όρους 
ιδιωτικού δικαίου, και με ΣΔΓΓ, 
και με δυνατότητες να έχουμε 
γιατρούς με συμβάσεις και εκτός 
του σκληρού πυρήνα του ΕΣΥ- 
να παρέχουν πάρα πολύ καλή 
υπηρεσία στους πολίτες και να 
είναι ο πιλότος που θα μας οδη
γήσει για το πώς θα πρέπει να 
λειτουργούν τα νοσοκομεία».

Για γέλια!Απέσυραν 
(άρον άρον)βίντεο που 
προπαγάνδιζε ns ΜΕΘ 
επειδή έβριθε... λαθών!

ΜΕ ΕΝΑ ΠΡΟΠΑΓΑΝΔίΣίΙΚΟ βίντεο περίπου 
τριών λεπτών, που παραπέμπει σε άλλες επο
χές, απάντησε χθες το υπουργείο Υγείας σης 
καταγγελίες των υγειονομικών του ΕΣΥ για 
την υποστελέχωση των δημόσιων νοσοκομεί
ων. Το προπαγανδιστικό μήνυμα του υπουρ
γείου Υγείας, το οποίο ητλοφορείται ως «η 
πραγματικότητα σε αριθμούς», στόχο έχει να 
δείξει πως η κυβέρνηση έχει ενισχύσει τα δη
μόσια νοσοκομεία, πολλαπλασιάζοντας ης δυ
νατότητες του ΕΣΥ.

Το βίντεο που ανέβασε το υπουργείο 
Υγείας και αναπαρήχθη από όλα τα φιλοκυ- 
βερνηυκά μέσα ήταν τόσο εκτός τόπου και 
χρόνου που το υπουργείο Υγείας αναγκά
στηκε να το κατεβάσει δύο ώρες αργότερα. 
Αιυ'α ήταν το γεγονός πως έγιναν ορισμένα 
λάθη στον αριθμό των νοσηλευτών που προ- 
σελήφθησαν, σύμφωνα με ενημέρωση του 
υπουργείου.

Εικονική πραγματικότητα
Τα προβλήματα, όμως, δεν τελειώνουν εκεί. 
Μέσα σε αυτό το τρίλεπτο μήνυμα του υπουρ
γείου Υγείας παρουσιάζεται μια επίπλαστη ει
κόνα για τα δημόσια νοσοκομεία, καθώς πε
ριλαμβάνει όλη την κυβερνητική προπαγάν
δα για την κατάσταση του ΕΣΥ: διπλασιασμό 
των ΜΕΘ, προσλήψεις μόνιμων γιατρών και 
νοσηλευτών που ανέρχονται σε 3.729 και φυ
σικά την ενίσχυση των δημόσιων νοσοκομεί
ων με επικουρικό προσωπικό που ξεπερνάει 
τους 15.000.

Φυσικά, το υπουργείο Υγείας παρέλειψε 
να αναφέρει πως σε σύγκριση με το 2019 σή
μερα στο σύστημα υγείας εργάζονται 10.000 
λιγότεροι υγειονομικοί. Οπως, φυσικά, πα- 
ρέλειψε να αναφέρει πως οι ΜΕΘ που υπο
στηρίζει όπ δημιούργησε είναι «αυτοσχέδι
ες», μη εγκεκριμένες από το υπουργείο Υγεί
ας και, φυσικά, υποστελεχωμένες. Το βίντεο 
του υπουργείου Υγείας στην πραγμαυκότητα 
επιβεβαιώνει πως για την κυβέρνηση ισχύει 
το εξής «μότο» σε απόλυτο βαθμό: αν η αλή
θεια διαψεύδει το κυβερνηπκό αφήγημα, τό
σο χειρότερα για την ίδια την πραγματικότητα.

Πέραν, όμως, όσων ψευδών υποστηρίζει 
το υπουργείο Υγείας, υπάρχει κάπ πολύ mo 
βρόμικο και σκοτεινό. Και αυτό δεν είναι άλλο 
από την προσπάθεια του θάνου Πλεύρη και 
του υπουργείου να βγάλουν από πάνω τους 
πς ευθύνες για τον θάνατο τόσων χιλιάδων 
ανθρώπων που χάθηκαν άδικα μέσα στα δη
μόσια νοσοκομεία. Ο θάνος Πλεύρης γνωρί
ζει πως το σοκ της απώλειας για πς χιλιάδες 
οικογένειες μια μέρα θα μετατραπεί σε οργή, 
στην οργή που θα αναζητήσει ευθύνες για το 
πώς χάθηκαν άδικα τόσοι άνθρωποι σε αυτή 
τη χώρα. Για αυτό και επιχείρησε χθες να μας 
δείξει πως έκανε ό,π μπορούσε, ακόμα και αν 
τα δεδομένα και οι μαρτυρίες τον διαψεύδουν.
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1  Επιμένει κυνικά ο Πλεύρηε στην απόλυση
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

i ίων υγειονομικών
TpayiKOS απολογισμόβ (πάλι) 
με 108 νεκρούε σε 24 ώρεε

ΤΡΑΓΙΚΟΣ παραμένει ο απολογισμός 
της πανδημίας στη χώρα μας, με τους 
νεκρούς να ξεπερνούν ξανά τους 100. 
Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, το τελευταίο 
24ωρο έχασαν τη ζωή τους 108 άν
θρωποι. Συνολικά ανακοινώθηκαν 
112 απώλειες, καθώς πραγματοποιή
θηκε ενσωμάτωση θανάτων που κατα- 
γράφηκαν με καθυστέρηση στο Εθνι
κό Μητρώο Covid-19. Την ίδια ώρα, 
αύξηση καταγράφηκε στα κρούσματα 
κορονοϊού, με 22.889 νέες μολύνσεις 
(έναντι 18.855 τη Δευτέρα), ενώ αντί
θετα μείωση σημειώθηκε στον αριθμό 
των διασωληνωμένων, οι οποίοι από 
549 ανέρχονται σε 524.

Σύμφωνα με τη σχετική ενημέ
ρωση του ΕΟΔΥ, τα νέα εργαστηριακά 
επιβεβαιωμένα κρούσματα της νόσου 
που καταγράφηκαν τις τελευταίες 24 
ώρες είναι 22.889, εκ των οποίων 64 
εντοπίστηκαν κατόπιν ελέγχων σης 
πύλες εισόδου της χώρας. 0 συνολι
κός αριθμός των κρουσμάτων ανέρ
χεται σε 2.090.383 (ημερήσια μετα
βολή + 1,1%), εκ των οποίων 49,8% 
είναι άνδρες. Με βάση τα επιβεβαι
ωμένα κρούσματα των τελευταίων 
επτά ημερών, 399 θεωρούνται σχε- 
τιζόμενα με ταξίδι από το εξωτερικό 
και 2.392 είναι σχετιζόμενα με ήδη 
γνωστό κρούσμα.

24.322 θάνατοι
0ι νέοι θάνατοι ασθενών με Covid-19 
είναι 112, ενώ από την έναρξη της 
πανδημίας έχουν καταγραφεί συνολι
κά 24.322 θάνατοι. Το 95,1% είχε υπο
κείμενο νόσημα ή/και ηλικία 70 ετών 
και άνω. 0 αριθμός των ασθενών που

22.889 νέεβ μολΰνσεκ 
και 524 διασωλπνωμένοι

νοσηλεύονται διασωλπνωμένοι είναι 
524 (61,1% άνδρες). Η διάμεση ηλικία 
τους είναι 66 έτη. Το 84,7% έχει υπο
κείμενο νόσημα ή/και ηλικία 70 ετών 
και άνω. Μεταξύ των ασθενών που 
νοσηλεύονται διασωλπνωμένοι, 407 
(77,67%) είναι ανεμβολίαστοι ή μερι
κώς εμβολιασμένοι και 117 (22,33%) 
είναι πλήρως εμβολιασμένοι. Από 
την αρχή της πανδημίας έχουν εξέλ

θει από πς ΜΕΘ 4.106 ασθενείς. Οι ει
σαγωγές νέων ασθενών Covid-19 στα 
νοσοκομεία της επικράτειας είναι 424 
(ημερήσια μεταβολή +16,48%). 0 μέ
σος όρος εισαγωγών του επταημέρου 
είναι 462 ασθενείς. Η διάμεση ηλικία 
των κρουσμάτων είναι τα 35 έτη (εύρος 
0,2 έως 106 έτη), ενώ η διάμεση ηλι
κία των θανόντων είναι τα 78 έτη (εύ
ρος 0,2 έως 106 έτη).

Οσον αφορά τη γεωγραφική κα
τανομή των κρουσμάτων, στην Αττική 
εντοπίστηκαν 6.000 κρούσματα, ενώ 
στη Θεσσαλονίκη εντοπίστηκαν 2.878 
νέες μολύνσεις.

Θεσσαλονίκη: Εννέα παιδιά νοσηλεύονται 
στο Ιπποκράτειο με σύνδρομο post Covid

ΕΝΝΕΑ παιδιά νοσηλεύο
νται στο Ιπποκράτειο Νο
σοκομείο Θεσσαλονίκης με 
ήπια συμπτώματα Covid, κά- 
η που ανακοινώθηκε με την 
ολοκλήρωση της εφημερίας 
του, όπου σημειώθηκαν 25 
εισαγωγές και 120 συνολι
κά προσελεύσεις ασθενών 
με κορονοϊό.

Τα εννέα παιδιά που νο
σηλεύονται εκεί με ήπια συ
μπτώματα Covid, όπως και 
100 παιδιά συνολικά σε όλη 
την Ελλάδα, παρουσίασαν το 
λεγόμενο πολυσυστηματικό 
φλεγμονώδες σύνδρομο, 
ύστερα από νόσηση με κο- 
ρονοϊό, το οποίο εμφανίζε

ται 2-10 εβδομάδες μετά την 
οξεία λοίμωξη (post Covid).

Τα παιδιά και οι έφη
βοι αποτελούν την ηλικια- 
κή ομάδα με τον χαμηλότε
ρο κίνδυνο σοβαρής νόση- 
σης και επιπλοκών από τον 
SARS-CoV-2.

Αντιπροσωπεύουν το 
1%-8% των εργαστηριακά 
επιβεβαιωμένων περιπτώσε
ων και λιγότερο από το 1% 
του συνολικού αριθμού των 
θανάτων. Τα περισσότερα 
παιδιά που προσβάλλονται 
παραμένουν ασυμπτωματι- 
κά ή εμφανίζουν ήπιες κλι
νικές εκδηλώσεις και αναρ- 
ρώνουν μέσα σε λίγες εβδο

μάδες. Ενα μικρό ποσοστό 
παιδιών, ωστόσο, εμφανίζει 
σοβαρή νόσο, που μπορεί να 
απαιτήσει εισαγωγή σε ΜΕΘ.

Οι γιατροί εφιστούν την 
προσοχή στους γονείς εάν τα 
παιδιά τους εμφανίσουν συ
μπτώματα από το αναπνευ
στικό, το γαστρεντερικό ή το 
καρδιαγγειακό σύστημα, αι
ματολογικές ή βλεννογονο- 
δερματικές αλλοιώσεις. Πα
ράλληλα, παρατηρείται χα
ρακτηριστική αύξηση των 
δεικτών φλεγμονής, αναι
μία, λεμφοπενία και θρομ
βοπενία, συμπτώματα που 
παρουσίασαν τα εννέα παι
διά τα οποία βρίσκονται στο

Ιπποκράτειο της Θεσσαλο
νίκης. Υπάρχει αγωνία και 
φόβος μήπως επεκταθεί αυ
τό το φαινόμενο και σε άλλα 
παιδιά, γι’ αυτό δίνονται ήδη 
συμβουλές προς τους γονείς, 
ενώ θα γίνει μια προσπάθεια 
ενημέρωσης προς όλους, 
προκειμένου να σπεύδουν 
αμέσως στο νοσοκομείο μαζί 
με τα παιδιά τους, μόλις εμ
φανιστούν τυχόν συμπτώ
ματα

Στο Ιπποκράτειο Νοσο
κομείο και οι γιατροί εκφρά
ζουν την έντονη ανησυχία 
τους για την ύπαρξη του post 
Covid που έκανε την εμφά
νισή του.
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1  Αυξήθηκαν κλίνες και μόνιμο προσωπικό
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

193.07 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
► ► ΥΠ, ΥΓΕΙΑΣ

Αυξήθηκαν 
κλίνες και 
μόνιμο 
προσωπικό
ΤΗΝ ΑΚΡΙΒΗ κατάσταση που 
επικρατεί στις Μονάδες Εντατικής 
Θεραπείας αποτυπώνει το υπουρ
γείο Υγείας με βίντεο που έδωσε 
στη δημοσιότητα και με το οποίο 
καταρρίπτει τέσσερις μύθους.

Ο πρώτος αφορά στην κριτική 
ότι δεν αυξήθηκαν οι κλίνες ΜΕΘ: 
Από 557 το 2019, σήμερα το ΕΣΥ 
έχει 1.105 κλίνες, με τη χώρα μας 
να έχει πλέον 13,5 κλίνες ΜΕΘ 
ανά 100.000 κατοίκους, τη στιγ
μή που ο αντίστοιχος ευρωπαϊκός 
μέσος όρος ήταν 12,9 κλίνες το 
2018 (Health at a glance, Europe 
2020). Παράλληλα, με 207 κλίνες 
από τα ιδιωτικά νοσοκομεία και 
35 από τα στρατιωτικά, η συνολι
κή δυναμικότητα του συστήματος 
είναι 1.347 κλίνες ΜΕΘ.

Στελέχωση
Ο δεύτερος μύθος στον οποίο 
απαντά το υπουργείο αφορά στη 
στελέχωση των ΜΕΘ: Οι ΜΕΘ 
ενισχύθπκαν με 2.114 γιατρούς, 
797 νοσηλευτές και 818 λοιπό 
προσωπικό, όλοι αυτοί μόνιμοι, 
ενώ την ίδια στιγμή στα νοσοκο
μεία τοποθετήθηκαν και 15.732 
άτομα επικουρικό προσωπικό.

Αναφέροντας αναλυτικά τον 
εξοπλισμό με τον οποίο έχουν 
ενισχυθεί οι νέες ΜΕΘ, η Αρι- 
στοτέλους δίνει απάντηση στην 
κριτική ότι «βαπτίσθηκαν κρεβάτια 
ΜΕΘ χωρίς εξοπλισμό».

Επιπλέον, στο ερώτημα πώς 
πιέζεται το σύστημα μέ 600 δι- 
ασωληνωμένους αν υπάρχουν 
τόσες ΜΕΘ, το υπουργείο Υγείας 
σημειώνει πως το σύστημα υγείας 
δεν είναι μονοθεματικό και σχε
δόν τα μισά από τα διαθέσιμα 
κρεβάτια ΜΕΘ δίνονται για non 
Covid περιστατικά.

Ο υπουργός Υγείας, Θάνος 
Πλεύρης, στην ομιλία του χθες στη 
Βουλή κατά τη διάρκεια της συ
ζήτησης για τη σύμβαση δωρεάς 
του Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος 
για την κατασκευή παιδιατρικού 
νοσοκομείου στη Θεσσαλονίκη, 
ανέφερε ότι έχει διασφαλιστεί 
1,5 δισεκατομμύριο ευρώ για το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας.

Μεταξύ άλλων: 350 εκατομ
μύρια για κτιριακές υποδομές, 
80 εκατομμύρια για υλικοτε- 
χνική υποδομή. Επίσης, 220 
εκατομμύρια για την ΠΦΥ και 
12 εκατομμύρια για την υλικο- 
τεχνική υποδομή της ΠΦΥ, 300 
εκατομμύρια για την ψηφιακή 
αναβάθμιση των νοσοκομείων 
και 200 και πλέον εκατομμύ
ρια για προληπτικές εξετάσεις.



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΔΙΠΛΑΣΙΑΣΤΗΚΑΝ ΟΙ ΜΕΘ ΜΕΣΑ ΣΕ ΔΥΟ ΧΡΟΝΙΑ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

751.83 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΙ ΔΕΙΧΝΟΥΝ ΤΑ ΑΝΑΛΥΤΙΚΑ 
ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΤΟΥ ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ

ΔΙΠΛΑΣΙΑΣΤΗΚΑΝ 
ΟΙ ΜΕΟ ΜΕΣΑ 

ΣΕ ΔΥΟ ΧΡΟΝΙΑ
► ΣΕΛΙΔΑ 12
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1  ΔΙΠΛΑΣΙΑΣΤΗΚΑΝ ΟΙ ΜΕΘ ΜΕΣΑ ΣΕ ΔΥΟ ΧΡΟΝΙΑ
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ 
ΣΤΙΣ ΝΕΕΣ ΜΕΘΗ ΑΚΤΙΝΟΓΡΑΦΙΑ ΤΩΝ ΜΕΘ

KAifJf ■ Mil? It

άτομα 
μόνιμό 
προσωπικό 
τοποθετήθη
καν στα 
νοσοκομεία 
(2.114
γιατροί. 797 
νοσηλευτές, 
818 λοιπο 
προσωπικό)

ΕΙΔΙΚΟ!
ΑΝΑΠΝΕΥΣΤΗΡΕ 
ΓΙΑ ΜΕΘ

ΚΛΙΝΕΣ ΜΕΘ 
ΑΠΟ ΤΑ 
ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΆ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕ: A

ΜΕΘ ΕΧΟΥΝ 
ΠΑΡΑΥΩΡΗΘΕί ΑΠΟ 
ΤΑ ΙΔΙΩΤΙΚΑ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

κλίνες ΜΕΘ 
είναι
διαθέσιμες
σήμερα
συνολικό

ΜΟΝΙΤΟΡ

ΚΑΙΝΕ! ΜΙ@ 
ΔΙΑΘΕΤΕ!
ΤΟ ΕΣΥ το

ΕΙΔΙΚΕΣ ΚΛΙΝΕ 
ΓΙΑ ΜΕΘ

ΔΙΑΤΙΘΕΝΤΑΙ ΔΙΑΤΙΘΕΝΤΑΙ 
ΓΙΑ ΑΣΘΕΝΕΣ ΓΙΑ ΑΣΘΕΝΕΙΣ 
ME 0OVID ΜΕ ΑΛΛΑ 

NQypM AT A
ΑΝΑΠΝΕΥΣΤΗΡΕ
ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ

ΑΤΟΜΑ ΕΠίΚΟΥΡιΚΟ ΠΡΟΣΩ" \0 
ΤΟΠΟΘΕΤΗΘΗΚΑΝ ΣΤ Λ ΝΟΣΟΚΟΚ 
(1.941 Γιατροί, 8.726 νοςη \ευτες 
5 065 ΛΟΙΠΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ)

ΜΑΣΚΕΣ
ΟΞΥΓΟΝΟΥ (ΒΙΡΑΡ)

Παραδείγματα νοσοκομείων με αύξηση των κλινών ΜΕΘ

Νοσοκομείο
Αριθμός κλινών 

2019
Αριθμός κλινών 
Ιανουάριος 2022

ϊ'ί.ηηρίη ; 17 84
ΚΑΤ 21 51
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ΣΤΟ ΤΡΑΠΕΖΙ ΤΩΝ ΕΙΔΙΚΩΝ Η ΧΩΡΗΤΙΚΟΤΗΤΑ ΣΤΑ ΓΗΠΕΔΑ

Απόκριεδ με μέτρα για 
να κάνουμε... Ανάσταση
Μ

ε μέτρα είναι πολύ πιθανό 
να εορταστούν τρίτη συνε
χόμενη χρονιά οι Αποκριές. 
Οι ειδικοί έχουν εκφράσει την αισι

οδοξία για ένα Πάσχα στο... χωριό 
φέτος, μέχρι τότε όμως φαίνεται 
πως οι περιορισμοί θα συνεχιστούν 
σε ό,τι αφορά μεγάλες εκδηλώσεις, 
καθώς τα επιδπμιολογικά δεδομένα 
συντηρούν μια εύθραυστη πορεία της 
πανδημίας στη χώρα μας. Η Επιτροπή 
Εμπειρογνωμόνων του υπουργείου 
Υγείας στη σημερινή της συνεδρίαση 
θα θέσει επί τάπητος τα μέτρα που 
είναι σε ισχύ, με έμφαση στα γήπεδα 
και τις αθλητικές εκδηλώσεις, και θα 
συζητήσει για τα Καρναβάλια, με τους 
επιστήμονες, πάντως, να θεωρούν 
πως δεν είναι ακόμη η ώρα για αυτά. 
Είναι μια περίοδος με αυξημένα κρού
σματα και θανάτους που συνεχίζουν 
να ξεπερνούν τους 100 καθημερινά.

Ετσι, ενώ υπάρχει μια συγκροτημέ
νη αισιοδοξία για μια καλύτερη άνοιξη 
και ένα καλύτερο καλοκαίρι, πολύ πι

ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

θανόν οι φετινές Αποκριές να... θυσια
στούν ξανά. Οι ειδικοί που απαρτίζουν 
την Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων του 
υπουργείου Υγείας θεωρούν ότι με
γάλες εκδηλώσεις, συγκεντρώσεις και 
πάρτι θα έχουν αρνητικό αντίκτυπο 
στη διασπορά, ειδικά τη στιγμή που 
κυριαρχεί στην Ελλάδα αυτή την περί
οδο ένα υπερμεταδοτικό στέλεχος του 
κορονοϊού, η παραλλαγή «Ομικρον».

Μάλιστα, όπως λένε, πρόκειται για 
πλήρως ανεξέλεγκτες εκδηλώσεις 
που δεν ισχύουν κανόνες για εμβο
λιασμένους, ούτε γίνεται έλεγχος πι
στοποιητικών. Σε κάθε περίπτωση, οι 
όποιοι εορτασμοί προγραμματιστούν 
σε κλειστούς χώρους, για παράδειγμα 
στην εστίαση, θα είναι υπό τους αυ
στηρούς όρους που ισχύουν σήμερα, 
δηλαδή μόνο εμβολιασμένοι και μόνο 
καθήμενοι. Την ίδια στιγμή, σε ισχύ 
βρίσκονται και άλλα μέτρα. Η αρμόδια

01 ΑΡΙΘΜΟΙ

♦> 22.889
κρούσματα χθες___

♦> 71
εισαγόμενα

♦> 6.000 
στην Αττική

♦> 2.878
στη Θεσσαλονίκη

♦> 2.090.383
το σύνολο των κρουσμάτων

♦>108 
θάνατοι χθες

♦> 24.322
το σύνολο των θανάτων

♦>524
διασωληνωμένοι

♦>4.106
ασθενείς έχουν εξέλθει 

από ΜΕΘ

επιστημονική επιτροπή θα συζητήσει, 
σύμφωνα με τις πληροφορίες, ειδικά 
για την αύξηση της χωρητικότητας 
στα γήπεδα και τους αθλητικούς 
χώρους, που δεν έχει ακόμη γίνει και 
παρατείνεται εδώ και εβδομάδες. Ο 
ΕΟΔΥ ανακοίνωσε χθες 22.889 νέα 
κρούσματα κορονοϊού, που αντιστοι
χούν σε περισσότερα από 511.000 
τεστ, με το δείκτη θετικότητας να δι
αμορφώνεται σε 4,47%. Συνεχίζει να 
προκαλεί προβληματισμό ο δείκτης 
των θανάτων -108 ασθενείς έχασαν 
τη ζωή τους χθες. Ηδη, όμως, σύμφω
να με τους ειδικούς, έχει αρχίσει να 
διαφαίνεται μια μικρή αποκλιμάκωση 
στον συγκεκριμένο δείκτη σε επίπεδο 
εβδομαδιαίου μέσου όρου.

Οι διασωληνωμένοι μειώθηκαν 
λίγο ακόμη και έφταναν χθες τους 
524, ενώ αξιοσημείωτο είναι πως 
εκτός από Αττική και Θεσσαλονίκη 
«έκρηξη» σημειώθηκε χθες στην Πε
ριφερειακή Ενότητα Αχαΐας με 780 
νέα κρούσματα. ■
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1  Απαξίωσαν και ξεπουλούν το Νοσοκομείο
Σαντορίνης

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

149.67 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απαξίωσαν 
και ξεπουλούν 
γο Νοσοκομείο 
laviopivns

Να... ζήσουν να το θυμούνται οι κάτοικοι τηε Σαντορίνη το νοσοκομείο τουε! Φαίνεται ότι το κρα
τούσαν πλήρωε εξοπλισμένο 4-5 χρόνια κλειστό για να το ξεπουλήσουν! Και αυτό γιατί πλέοντο νο
σοκομείο Σαντορίνηε θα αποτελεί «πιλότο» για τα υπόλοιπα Νοσηλευτικά Ιδρύματα, ώστε να λει
τουργούν και με όρουε ιδιωτικού δικαίου, όπωε δήλωσε ο υπουργόε Υγείαε θάνοε Πλεύρηε. «Και 
ενισχύουμε το νοσοκομείο Σαντορίνηε και θέλουμε να το αναβαθμίσουμε, θέλουμε να είναι ένα νο- 
σοκομείο-πιλότοε, για το πώε μπορεί νοσοκομεία, τα οποία λειτουργούν και με όρουε ιδιωτικού δι
καίου, και με ΣΔΙΤ, και με δυνατότητεε να έχουμε γιατρούε με συμβάσειε και εκτόε του σκληρού πυ
ρήνα του ΕΣΥ, να παρέχουν πάρα πολύ καλή υπηρεσία στουε πολίτεε και να είναι ο πιλότοε που θα 
μαε οδηγήσει για το πώε θα πρέπει να λειτουργούν τα νοσοκομεία», ανέφερε χαρακτηριστικά. Και 
κάπωε έτσι, χωρίε αιδώ, το νοσοκομείο Σαντορίνηε που χτίστηκε με τα λεφτά μαε πάνε να το δώσουν 
σε ιδιώτηε. Καλά πάει η «αναβάθμιση».
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1  Οι μύθοι και η αλήθεια για το υπουργείο Υγείας και
τις ΜΕΘ

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1092.76
cm²

Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μύθοι και αλήθεια

Τα ψέματα 
Πλεύρη για 
τις ΜΕΘ
Σαν χάρτινος πύργος 
καταρρέει η 
επιχειρηματολογία του 
υπουργείου Υγείας
σελίδες 8-9
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1  Οι μύθοι και η αλήθεια για το υπουργείο Υγείας και τις ΜΕΘ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

C
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ιά Οι μύθοι και η αλήθεια 
για το υπουργείο Υγείας 
και χις ΜΕΘ
Ανεξάρτητα από το κυβερνητικό αφήγημα για τις κλίνες ΜΕΘ που είναι σε λειτουργία, 
το γεγονός είναι ότι, με περισσότερους από 400 διασωληνωμένους, το ποσοστό 
θνητότητας αυξάνεται κατά 25%, σύμφωνα με τη μελέτη Τσιόδρα - Λύτρα

Αύξηση
εισαγωγών

22.889
νέα κρούσματα με 6.000 
στην Αττική και 2.878 στη 
Θεσσαλονίκη

Τθ8
νεκροί με το σύνολο 
να ανέρχεται σε 24.322

διασωληνωμένοι. Η διάμεση 
ηλικία είναι τα 66 έτη και το 
22,3%
είναι πλήρως εμβολιασμένοι

424
νέες εισαγωγές. 16,48% η 
αύξηση των εισαγωγών στα 
νοσοκομεία

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤ0Π0ΥΛ0Υ

Μ
ε ένα αποθεωτικό βί
ντεο για τα πεπραγμέ
να της κυβέρνησης στο 
ΕΣΥ εν μέσω πανδη
μίας, το υπουργείο Υγείας επιχειρεί 
να απαντήσει στην κριτική που του 

ασκείται από τις ενώσεις νοσοκομει
ακών, την αντιπολίτευση, συλλογι- 
κότητες και φορείς. Με το οπτικό 
υλικό, το οποίο τιτλοφορείται με το... 
ευφάνταστο «ΜΕΘ: Η πραγματικό
τητα σε αριθμούς», η πολιτική ηγε
σία της οδού Αριστοτέλους παραθέ
τει στοιχεία που εξυπηρετούν το γα
λάζιο αφήγημα. Ωστόσο, όπως λένε 
και στον αθλητισμό, οι αριθμοί είναι 
ένας πολύ καλός τρόπος να παρα
ποιείς την πραγματικότητα...

Ο αριθμός ίων ΜΕΘ
Το πρώτο στοιχείο που παραθέτει 

το υπουργείο Υγείας είναι ότι από 
557 κλίνες ΜΕΘ που παρέλαβε η 
κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας 
το 2019, οι κλίνες ΜΕΘ πλέον 
έχουν αυξηθεί σε 1.105.

Ποια είναι όμως η πραγματικότη
τα; Τον Ιανουάριο του 2015ο ΣΥΡΙ- 
ΖΑπαρέλαβε438 κρεβάτια ΜΕΘ και 
παρέδωσε 568. Ταυτόχρονα, εν μέσω 
Μνημονίων και όχι πανδημίας, προ
κηρύχθηκαν και ανέλαβαν υπηρεσία 
συνολικά 260 μόνιμοι γιατροί ΕΣΥ 
και 400 νοσηλευτές στις ΜΕΘ.

Η κυβέρνηση Μητσοτάκη μέχρι 
τον Μάρτιο του 2020 δεν πρόσθεσε 
κανένα κρεβάτι ΜΕΘ, αντιθέτως 
έκλεισε 13, με αποτέλεσμα ο συνολι
κός αριθμός να μειωθεί σε 555. Επί
σης, στην πραγματικότητα, μετά από 
δύο χρόνια πανδημίας, χωρίς Μνη
μόνια και δημοσιονομικούς κόφτες, 
άνοιξαν περίπου επιπλέον 180 κλί
νες. Συγκεκριμένα, 45 κρεβάτια που 
υπήρχαν έτοιμα από την προηγού
μενη κυβέρνηση και δεν πρόλαβαν 
να ανοίξουν, 50 κρεβάτια από τη δω
ρεά της Βουλής, περίπου 80-85 κλί
νες από δωρεές ιδιωτών (π,χ.Ίδρυμα 
Νιάρχος, Ελλάδα 2021 κ,λπ.).

Για να φτάσουμε στον αριθμό του 
υπουργείου Υγείας, συνυπολογίζο
νται οι κλίνες του ιδιωτικού τομέα 
και περίπου 300-350 από ειδικές μο
νάδες και ΜΑΦ στα δημόσια νοσο
κομεία, που υπήρχαν και επί κυβέρ
νησης ΣΥΡΙΖΑ, αλλά δεν μετρού
σαν στην εφημερία του ΕΚΑΒ, κα
θώς δεν έχουν τη δυνατότητα να 
αντιμετωπίσουν όπως πρέπει τα βα
ριά περιστατικά.

Η στελέχωση με ίο 
απαραίτητο προσωπικό

Ο δεύτερος «μύθος», σύμφωνα με 
το υπουργείο, είναι ότι οι ΜΕΘ δεν 
έχουν στελεχωθεί με το απαραίτητο 
προσωπικό, καθώς, σύμφωνα με το 
βίντεο, τα νοσοκομεία ενισχύθηκαν 
με 3.729 εργαζόμενους ως μόνιμο
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1  Οι μύθοι και η αλήθεια για το υπουργείο Υγείας και τις ΜΕΘ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-02-2022

και 15.732ως επικουρικό προσωπι
κό. Ωστόσο, τα κενά στο ΕΣΥ είναι 
τεράστια, όπως μεταφέρουν συνε
χώς οι άνθρωποι της πρώτης γραμ
μής. Άνοιξαν κρεβάτια χωρίς εκπαι
δευμένο και επαρκές προσωπικό, 
αλλά κυρίως με μετακινήσεις για
τρών και νοσηλευτών. Αυτό έχει ως 
αποτέλεσμα οι ΜΕΘ να είναι στελε
χωμένες με εργαζόμενους που δεν 
είχαν την απαραίτητη εξοικείωση.

Βαπτίστηκαν κρεβάτια 
χωρίς εξοπλισμό

Απαντώντας οτη συγκεκριμένη 
κριτική, το υπουργείο Υγείας παρα
θέτει στοιχεία που «αφορούν τον επι
πλέον σύγχρονο εξοπλισμό ΜΕΘ 
που έχει διατεθεί στα νοσοκομεία». 
Τα λόγια του καθηγητή Πνευμονο- 
λογίας και Εντατικής Θεραπείας Θε
όδωρου Βασιλακόπουλου, τον πε
ρασμένο Νοέμβριο, είναι διαφωτι- 
στικά. Ο καθηγητής είχε αποκαλύψει 
ότι στο προηγούμενο κύμα της παν
δημίας δημιουργήθηκαν στα νοσο
κομεία εκ των ενόντων κλίνες που 
ονομάστηκαν ΜΕΘ, ενώ δεν πλη- 
ρούσαντις πραγματικές προδιαγρα
φές, με αποτέλεσμα να αυξηθεί η 
θνητότητα. Αναφερόμενος στο νο
σοκομείο Λαϊκό, ανέφερε ότι δημι- 
ουργήθηκαν στην κλινική Covid πέ
ντε κλίνες που ονομάστηκαν ΜΕΘ 
ενώ δεν υπήρχε καν πεπιεσμένος αέ
ρας, υπήρχε μόνο οξυγόνο.

Το όριο για ιην πίεση στο ΕΣΥ
Ο τέταρτος «μύθος» είναι «αν έχε

τε τόσες ΜΕΘ, πώς το σύστημα πιέ
ζεται με μόνο 600 διασωληνομέ- 
νους;». Το υπουργείο Υγείας απαντά 
ότι «το ΕΣΥ δεν έγινε μονοθεματι- 
κό, παρά την Covid-19, καθώς 645 
κλίνες διατίθενται για ασθενείς με 
άλλα νοσήματα». Η αλήθεια είναι 
ότι και στα προηγούμενα κύματα, 
αλλά και σε αυτό, έχουμε μονοθε- 
ματικά νοσοκομεία, όπως το Σισμα- 
νόγλειο. Επίσης, το σύστημα δεν 
πιέζεται με 600 διασωληνωμένους, 
αλλά, σύμφωνα με τη μελέτη Τσιό- 
δρα-Λύτρα, όταν οι ασθενείς στις 
εντατικές ξεπεράσουν τους 400! Συ
γκεκριμένα, όταν ο αριθμός τους 
κυμαίνεται στους 400 - 499, η θνη
τότητα αυξάνεται κατά 25%.

Η σκληρή αλήθεια
Η πραγματικότητα, η οποία δεν 

αναφέρεται στο βίντεο, ούτε έχει 
ακουστεί από κάποιο κυβερνητικό 
στέλεχος, είναι πως η κυβέρνηση 
έχει παραδοθεί στην πανδημία. 
Έχει θέσει εκτός ΕΣΥ χιλιάδες ερ
γαζόμενους, δεν παίρνει ουσιαστι
κά μέτρα κατά της διασποράς του 
ιού στους μαζικούς χώρους, έχει 
παρατήσει τον εμβολιασμό και στη
ρίζεται στην ατομική ευθύνη. Την 
ίδια ώρα, η χώρα μετράει περίπου 
3.500 απώλειες μόνο το 2022.
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1  Παραδέχτηκε ο Πλεύρης ότι οι ανασφάλιστοι δεν
έμπαιναν στα νοσοκομεία

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

713.9 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παραδέχτηκε ο Πλεύρης ότι οι ανασφάλιστοι 
δεν έμπαιναν στα νοσοκομεία
«Βάλαμε διαδικασίες» είπε στον Ξανθό ο υπουργός Υγείας υπερασπιζόμενος την πολιτική 
της κυβέρνησης Σαμαρά. «Ρουσφετοκρατία της Ν.Δ.» ήταν η απάντηση 
του τομεάρχη Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ - Π.Σ. Ανδρέα Ξανθού

Ο
μολόγησε ο υπουργός Υγείας Θανάσης 
Πλεύρης ότι η Ν.Δ. δεν νομοθέτησε 
την απρόσκοπτη πρόσβαση των ανα
σφάλιστων στα νοσοκομεία. «Το ότι βά
λαμε διαδικασία, ναι, βάλαμε διαδικασία. Υπήρχε 
διαδικασία συγκεκριμένη. Εμείς, όμως, δώσαμε 

την πρόσβαση», είπε στην Ολομέλεια ο υπουργός.
Είχε προηγηθεί αναφορά της Μαριλίζας Ξενο- 

γιαννακοπούλου πως «ήταν η κυβέρνηση του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ η οποία νομοθέτησε για 2.000.000 ανασφά
λιστους να έχουν πρόσβαση στο ΕΣΥ και στην ια
τρική και φαρμακευτική περίθαλψη». Κυρίως 
όμως ήταν η οξύτατη αντίδραση του Ανδρέα Ξαν
θού στην απόπειρα Πλεύρη να ισχυριστεί ότι η κυ
βέρνηση Σαμαρά με υπουργική απόφαση στις 5 
Ιουνίου 2014 παρείχε περίθαλψη στους ανασφά- 
λιστους.»Η πολιτική θρασύτητά σας ξεπερνά κάθε 
όριο και το κάνετε και σε λάθος timing. Όταν αυ
τές τις ημέρες βοά η κοινωνία για την πελατειακή 
σας κουλτούρα και για την ψηφοθηρία και τη ρου
σφετοκρατία σας, δεν μπορείτε να έρχεστε εδώ και

να λέτε ανερυθρίαστα τόσα ψέματα», του απάντη
σε ο τομεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ επισημαίνο- 
ντας ότι «η ρύθμιση για τους ανασφάλιστους έγι
νε με νόμο, όχι με υπουργικές αποφάσεις. Με τον 
νόμο 4368/2016 του ΣΥΡΙΖΑ».Ο Αν. Ξανθός 
υπενθύμισε πως ακόμα και ο Παγκόσμιος Οργα
νισμός Υγείας έψεγε την Ελλάδα ότι απέκλειε αν
θρώπους από την πρόσβαση στην Υγεία επειδή εί
χαν χάσει λόγω της οικονομικής κρίσης το δικαί
ωμα στην ασφάλιση. Για την υπουργική απόφαση 
του 2014 αποκάλυψε ότι «συσσώρευσε κόσμο στις 
τριμελείς επιτροπές των νοσοκομείων και έκανε 
ανασφάλιστους ανθρώπους να πηγαίνουν να πα- 
ρακαλάνε τους διοικητές. Τους κάνατε να εξαρτώ- 
νται, τους εκβιάζατε, στην πραγματικότητα, και ζη
τούσατε την ψήφο τους για να χειρουργηθούν στα 
δημόσια νοσοκομεία. Και τους χρεώνατε νοσήλια 
τα οποία τα βρήκαμε εμείς.Ήταν 28 εκατ. βεβαιω
μένα χρέη στις ΔΟΥ και 150 εκατ. στα λογιστήρια 
των νοσοκομείων, το οποίο το παγώσαμε».»Οι 
ανασφάλιστοι στα δημόσια νοσοκομεία πήγαιναν

με την υπουργική απόφαση του Άδωνι Γεωργιά- 
δη. Και, ναι, υπήρχε τριμελής επιτροπή, γιατί έπρε
πε να γινόταν αξιολόγηση», ομολόγησε ο Θ. Πλεύ
ρης. «Υπάρχει μια υπουργική απόφαση που όρισε 
για πρώτη φορά ότι οι ανασφάλιστοι θα πηγαίνουν 
στα νοσοκομεία. Σας ενοχλεί που έχει την υπο
γραφή του Άδωνι Γεωργιάδη. Αυτού την υπογρα
φή έχει!» υποστήριξε ο υπουργός Υγείας, με τον 
Αν. Ξανθό να τονίζει: «η οποία έβαζε προϋπόθεση 
προέγκρισης της νοσηλείας. Το καταλαβαίνετε 
αυτό ή δεν το καταλαβαίνετε;».»Εσείς βάλατε κα
τηγορίες μέσα, που στην πραγματικότητα δεν πλη
ρούσαν τις προϋποθέσεις για να είναι, και αυτά τα 
πλήρωνε ο'Ελληνας φορολογούμενος. Βάλατε τη 
δυνατότητα σε όσους είναι παράνομα στη χώρα να 
κάνουν χρήση του ΕΣΥ ως ανασφάλιστοι», επέ- 
μεινε ο Θ. Πλεύρης και ο Αν. Ξανθός σχολίασε: 
«Μάλιστα! Υγεία μόνο για'Ελληνες δηλαδή. Χρυ
σή Αυγή είναι αυτό!».

Κώστας Πουλακίδας
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Θάνος Πλεύρης: «Ενδεχόμενο 
παράτασης της αναστολής για 
ανεμβολίαστους υγειονομικούς»

Ο υπουργός Υγείας, Θάνος Πλεύρης, 
μίλησε χθες στο MEGA για την πορεία 
της πανδημίας, την αναμνηστική δόση 
και τις αναστολές των υγειονομικών 
και αναφέρθηκε στο ζήτημα του εμβο
λιασμού της τρίτης δόσης στο πέρας 
του επτάμηνσυ. «Οι 300.000 συμπολί
τες μας που δεν έχουν ολοκληρώσει 
τον εμβολιασμό της 3ης δόσης, στο πέ
ρας του επτάμηνου, στην κοινωνική 
τους δραστηριότητα λογίζονται ως 
ανεμβολίαστοι δηλαδή εμπίπτουν 
στους περιορισμούς που εμπίπτουν οι 
ανεμβολίαστοι ως προς στην πρόσβα
σή τους στους χωρίς εστίασης τους 
εξωτερικούς, δεν μπορούν να μπουν 
στους εσωτερικούς χώρους. Στην 
πραγματικότητα έχουν μεν το ευρωπαϊ
κό πιστοποιητικό και μπορούν να κι
νούνται στο πλαίσιο της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης, αλλά έχουν και τους περιορι
σμούς που έχουν οι ανεμβολίαστοι στη 
λοιπή ζωή τους. Ως προς το ευρωπαϊκό 
πιστοποιητικό, θεωρείται κίνηση, αλλά 
η οποιαδήποτε χώρα έχα τους δικούς 
της περιορισμούς. Εάν περάσει 7μηνο 
και για ευρωπαίο πολίτη, τότε και εκεί
νος δεν μπορεί ερχόμενος στη χώρα 
μας, να μπει στους εσωτερικούς χώ
ρους εστίασης, και όλους τους υπόλοι
πους», δήλωσε αρχικά ο κ. Πλεύρης.

Αναστολής υγειονομικών -
Ενδεχόμενο παράτασης 
μετά τις 31 Μαρτίου

«Ισχύει το ίδιο και για τους υγαονο- 
μικούς. Δεν μπαίνουν μεν σε αναστο
λή, όπως οι συνάδελφοί τους που δεν 
έχουν εμβολιαστεί καθόλου, ωστόσο 
πρέπει να ακολουθήσουν το εργασια
κό πρωτόκολλο δηλαδή με τα 2 rapid 
tests και έχουν τους περιορισμούς που 
έχουν οι ανεμβολίαστοι. Εμβολιασμέ
νοι είναι και αυτοί που έχουν κάνει την 
2η δόση, ωστόσο δεν μιπορούμε ισοπε
δώσουμε την κατάσταση ανάμεσα σε 
εμβολιασμένους και ανεμβολίαστους». 
«Μέχρι τις 31 Μαρτίου υπάρχα ανα
στολή, από εκεί και πέρα ή θα συνεχι
στεί ή θα τεθεί θέμα υποχρεωτικότητας 
και τότε θα πρέπει να επιλέξουν τον εμ
βολιασμό ή όχι. Αυτή τη στιγμή υπολο
γίσουμε ότι 1000 άτομα, από το ΕΣΥ, 
που έχουν νοσήσει και δεν ξέρουμε 
στο πέρας του 3μηνου εάν θα εμβολια
στούν ή όχι. Υπάρχει το δεδομένο της 
παράτασης της αναστολής και δεύτε
ρον εάν αποφασίσουμε ότι παραμιένει 
η πανδημία, και είναι υποχρεωτικός ο 
εμβολιασμός, τότε εκείνος που δεν θα 
εμβολιαστεί θα προβεί σε αναστολή 
εργασίας. Δεν έχουμε ξεκαθαρίσει εάν 
στις 31 Μαρτίου θα επιλέξουμε την

αναστολή ή την παράταση της αναστο
λής», υπογράμμισε ο Θάνος Πλεύρης. 
Οι θέσεις των ανθρώπων που έχουν 
βγει σε αναστολή έχουν καλυφθεί με 
δύο τρόπους. Με 3μηνες συμβάσεις, 
που μέχρι στιγμής έχουν γίνει 1000 
συμβάσεις ή με υπηρεσίες από τον 
ιδιωτικό τομέα, υπηρεσίες μέσα στο 
νοσοκομεία, με μπλοκάκια και άλλες 
οδούς. Το 70% αφορά στο λοιπό προ
σωπικό και το 30% σε υγειονομικό 
προσωπικό», ξεκαθάρισε ο υπουργός 
Υγείας.

Προσλήψεις υγειονομικών

«Στο ΕΣΥ έχουν προσληφθεί αυτά 
τα 2 χρόνια, 12.000 επικουρικό προσω
πικό, διετίες δηλαδή που παρατείνσν- 
ται, 2000 μιόνιμιο προσωπικό, και τις 
επόμενες μέρες θα βγει προκήρυξη για 
4.000 μόνιμο προσωπικό νοσηλευτικό 
προσωπικό 1.910 θέσεις προσωπικό 
και 700 θέσεις ιατρών. Καλύπτονται οι 
ανάγκες ωστόσο έγινε περαιτέρω ενί
σχυση με το επικουρικό προσωπικό. Οι 
4.000 μιόνιμοι κατά βάση θεωρούμε ότι 
μπορεί να είναι από τους ανθρώπους 
που επιζητούν την μονιμότητα», διευ
κρίνισε ο κ. Πλεύρης.

Απλή εξέταση
στα νοσοκομεία -
Θεράποντες ιατροί

«Υπάρχουν δύο παράμετροι, τα προ
βλήματα με αναμονή λίστας, και δεύ
τερη παράμετρος, την κορύφωση του 
πανδημικού κύματος υπήρξε καθυστέ
ρηση σε χειρουργεία που δεν ήταν 
έκτακτα. Δόθηκε δυνατότητα στους ια
τρούς του ΕΣΥ να χειρουργούν σε 
ιδιωτικές κλινικές χωρίς περαιτέρω κό
στος. Στη διάρκεια της πανδημίας επι- 
λέξαμε μία σύμπραξη δημοσίου και 
ιδιωτικού τομέα για να λύσουμε στο 
πρόβλημα», συμπλήρωσε ο υπουργός 
Υγείας. "Οι διαδικασίες δεν πρέπει να 
μπερδεύονται. Άλλο η δευτεροβάθμια, 
το ΕΣΥ, και η πρωτοβάθμια, το στάδιο 
πριν πας στο νοσοκομείο. Η πρωτο
βάθμια λειτουργεί με τους εξής τρό
πους: με κέντρα υγείας και κάποιες 
συμβάσεις που έχουν οι ιδιώτες γιατροί 
με τον ΕΟΠΥ. Αυτό το κομμάτι των 
συμφάσεων θέλουμε να το διευρύνου
με, συγκεκριμένα με το ότι ο κάθε Έλ
ληνας θα έχει τον ιατρό του, ο ιατρός 
αυτός δεν θα πληρώνεται με επίσκεψη, 
θα υπάρχα το σύστημα capitation, δη
λαδή θα πληρώνεται κατ’ άτομο το 
οποίο έχει, ο ασφαλισμένος δεν θα χρε
ώνεται γι’ αυτή τιμν υπηρεσία...".
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